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P R O T O K Ó Ł      Nr  LV/05  
 

z obrad Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi  

w dniach 23 – 27 czerwca 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  19 
 
 
 
W Sesji Rady Miejskiej w Czeladzi uczestniczyli :  
 
Zastępca Przewodniczącego Sejmiku Śląskiego, Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Skarbnik 
Miasta, Sekretarz Miasta, radni powiatowi, kierownicy wydziałów UM, dyrektorzy jednostek, 
mieszkańcy miasta. 
 
 
 
 
 

Dot. pkt. 1 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Otwieram LV Sesję Rady Miejskiej w Czeladzi, zwołaną na podstawie art. 20 ust 1 ustawy o 

samorządzie gminnym. 
- Powitał wszystkich przybyłych. 
- Stwierdzam, Ŝe zgodnie listą obecności jest wystarczająca ilość radnych do podejmowania 

uchwał. 
- Dziękuję przewodniczącemu za prowadzenie obrad w czasie mojej nieobecności. 
- Składam wyrazy współczucia pani Horzelskiej-Matyji z powodu śmierci ojca oraz pani 

ElŜbiecie Augustyniak z powodu śmierci matki. 
 
 

Dot. pkt. 2 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Na wniosek Burmistrza proponuje wprowadzić trzy uchwały. Projekt uchwały w sprawie zmian 

w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta  Czeladź na lata 2005 – 2011. Projekt uchwały w 
sprawie poddania się przez gminę Czeladź dobrowolnej egzekucji. Projekt uchwały w sprawie 
ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta w sprawie przystąpienia do realizacji projektu 
pt. „Rewitalizacja średniowiecznej czeladzkiej Starówki – etap 1”. Dodatkowo mamy 
autopoprawkę do porządku obrad. Czy są jakieś uwagi do tego porządku. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Chciałem złoŜyć swoje uwagi, te uchwały nie były omawiane na komisjach,  w Komisji 

Finansowej nie uczestniczył pan Burmistrz i nie delegował swojego przedstawiciela, zatem 
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dyskusja merytoryczna była niemoŜliwa. Zgłaszam wniosek o nie rozpatrywanie sprawozdania 
z działalności klubów sportowych poniewaŜ w materiałach nie ma sprawozdania finansowego. 
W trakcie kontroli Komisji Rewizyjnej temat jest dopiero rozpatrywany. Proponuje przenieść to 
na następna sesję kiedy będziemy znali stanowisko Komisji Rewizyjnej. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Rozumiem, Ŝe stawia pan wniosek aby nie wnosić pod obrady tych trzech projektów oraz aby 

zdjąć z porządku obrad funkcjonowanie klubów sportowych. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Punkt 8 powinien brzmieć funkcjonowanie klubów sportowych w latach 2004-2005, a nie w 

okresie, bo to nie pasuje. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem zwrócić uwagę, Ŝe Burmistrz nie ma obowiązku uczestniczenia w komisjach i 

sesjach jest to obowiązek radnych. Powodem nieobecności było chamskie zachowanie pana 
Świątka. 

- Te uchwały nie musza być głosowane dzisiaj moŜna zwołać specjalną sesję. 
- JeŜeli chodzi o drugi wniosek tj. funkcjonowanie klubów to pan Świątek próbował 

przeforsować go na Komisji Gospodarczej, ale miał problem ze sformułowaniem go i Komisja 
nie miała co głosować. Gdyby zgłosił pan ten wniosek wcześniej to prawdopodobnie byłby 
zrealizowany. 

- Ja mam wniosek, aby sprawy związane z Komisja Rewizyjną były rozpatrywane, tak jak się 
umawialiśmy na końcu, aby pracownicy mogli udzielać wyjaśnień. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Odnośnie sprawozdań finansowych. Temat jest funkcjonowanie w jaki sposób działają, a nie 

rozliczenie finansowe. Tym zajmie się Komisja przy analizie budŜetu. Dzisiaj chcemy 
przedstawić jak funkcjonuje sport w naszym mieście. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie rozumiem wniosku pana Burmistrza odnośnie przesunięcia protokołów Komisji Rewizyjnej. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Godziny pracy urzędu są do 15.30 i dlatego prosiłem, aby pracownicy nie musieli czekać do 

godziny 22iej, bo w tym czasie nie wykonują nic poza siedzeniem na sesji, a dodatkowo 
muszą dostać dzień wolny. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Powinniśmy podyskutować jak ma pracować Rada i komisje. UwaŜam, Ŝe obecność 

Burmistrza nie jest konieczna, ale musi być pracownik przedstawiający w jego imieniu sprawę 
merytorycznie. Są wątpliwości co do materiałów. Pan Burmistrz praktycznie od początku roku 
nie uczestniczył w sesjach i komisjach. Próbuje pan sparaliŜować prace komisji i ograniczyć 
dostęp do informacji. To jest nam potrzebne dla dobra publicznego. Sam pan sprowokował 
chamskie zachowanie na komisji po to aby wyjść. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- O tym moŜemy dyskutować w sprawach bieŜących. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- Burmistrz paraliŜuje prace Rady. Nie pozwala aby pani Skarbnik omawiała sprawy budŜetowe, 
a to Rada wybiera Skarbnika i nie jest on pracownikiem Burmistrza.  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pan Świątek proponuje zdjęcie punktu 8 odnośnie funkcjonowania klubów sportowych. Kto 

jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
9 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim 

Planie Inwestycyjnym Miasta  Czeladź na lata 2005 – 2011. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
6 radnych głosowało za 
1 radnych głosowało przeciw 
10 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie poddania się przez 

gminę Czeladź dobrowolnej egzekucji. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków 

działania Burmistrza Miasta w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „Rewitalizacja 
średniowiecznej czeladzkiej Starówki – etap 1”. Kto jest za takim wnioskiem? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
6 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
8 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- W kwestii formalnej. To są zmiany do porządku obrad powinny być podejmowane 

bezwzględna większością głosów.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Ma pani rację. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Są to zmiany do porządku obrad i musza być głosowane większością bezwzględną. 
 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- W związku z zaistniałym faktem zgłaszam wniosek o powtórzenie głosowania. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Proszę o podstawę prawną. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za reasumpcja głosowania? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 11 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie poddania się przez 

gminę Czeladź dobrowolnej egzekucji. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie poddania się przez 

gminę Czeladź dobrowolnej egzekucji. Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Głosujemy wprowadzenie do porządku obrad projekt uchwały w sprawie ustalenia kierunków 

działania Burmistrza Miasta w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „Rewitalizacja 
średniowiecznej czeladzkiej Starówki – etap 1”. Kto jest za takim wnioskiem? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Dwie Komisje przegłosowały wnioski o głosowanie odrębnie poszczególnych paragrafów 

zmian w budŜecie. Czy nie musimy tego przegłosować teraz? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Tego się w ogóle nie da zrobić. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Był jeszcze wniosek o przesunięcie Komisji Rewizyjnej na ostatni punkt. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty 
 

 
 
 
 
 

Rada przyj ęła nast ępujący porz ądek obrad  
 
 
 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Ustalenie porz ądku obrad. 
3. Przyj ęcie protokołów z obrad Sesji Rady Miejskiej w dniac h: 

a) 31 marca  2005 r. ( sesja XLVIII) 
b)  5 kwietnia 2005 r. ( sesja XLIX) 
c) 28 kwietnia 2005 r. ( sesja L) 
d) 28 kwietnia 2005 r. ( sesja LI ) 
e) 28 kwietnia 2005 r. (sesja LII ) 
f) 23 maja 2005 r. ( sesja LIII ) 
g) 31 maja 2005 r. ( sesja LIV ) 

4. Informacja Burmistrza Miasta z działalno ści w okresie mi ędzysesyjnym. 
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Zapytania mieszka ńców. 
7. Funkcjonowanie placówek o światowych.  

1. Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
2. Wprowadzenie. 
3. Dyskusja. 
4. Podjęcie uchwały w sprawie : przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt:  

  „Funkcjonowania placówek o światowych w mie ście”. 
8. Funkcjonowanie miejskich klubów i sekcji sportow ych w okresie 2004 -2005.  

- Powołanie Komisji Uchwał i Wniosków. 
- Wprowadzenie. 
- Dyskusja. 
- Podjęcie uchwały w sprawie : przyj ęcia do wiadomo ści informacji nt:  

  Funkcjonowanie miejskich klubów i sekcji sportowy ch w okresie 2004 –  
2005. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Rysz arda Liszczyka  na organ 
wykonawczy gminy dotycz ącej drogi przy ulicy Niwa w Czeladzi. 

10. Rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kon troli wydatkowania środków 
bud Ŝetowych w ZIK za 2004r. (kontrola przyj ętych kosztów i przychodów w zakresie 
gospodarki wodno- ściekowej na 2005r. oraz zakres przedmiotowy i finan sowy 
wykonawstwa własnego i w systemie zleconym.)  
1. Przedstawienie protokołu. 
2. Dyskusja. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: przyj ęcia wniosków pokontrolnych z protokołu 

końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków bud Ŝetowych w 
ZIK za 2004 r. /kontrola przyj ętych kosztów i przychodów w zakresie gospodarki 
wodno – ściekowej na 2005 r. oraz zakres przedmiotowy i fina nsowy wykonawstwa 
własnego i w systemie zleconym/.   

11. Rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kon troli zachowania procedur i 
zasadno ści udzielanych zamówie ń do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urz ędzie 
Miasta w 2004r. 
1. Przedstawienie protokołu. 
2. Dyskusja. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie: przyj ęcia wniosków pokontrolnych z protokołu 

końcowego Komisji Rewizyjnej z kontroli zachowania pro cedur i zasadno ści 
udzielanych zamówie ń do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urz ędzie Miasta w 
2004r.                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                              
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12. Podjęcie uchwał w sprawie:  
1. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 39/1, k. m. 48 o pow.  
     około 220 m. kw. przy ul. Nowopogo ńskiej w Czeladzi. 
2. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działek nr 48/2, 49/2, 50/2, 51/2, 52/2, 53/2 

k. m. 43 o pow. około 700 m. kw. przy ul. Wojciecho wskiego w Czeladzi. 
3. przedłu Ŝenia umowy dzier Ŝawy dot. cz ęści działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 223 m. kw. 

przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. 
4. zmian w bud Ŝecie miasta na 2005 rok.  
5. zmian Uchwały nr XLVI/660/2005 Rady Miejskiej w Czeladzi z dnia 31 stycznia 2005 

roku w sprawie ustalenia stawek dotacji przedmiotow ych dla zakładów 
bud Ŝetowych gminy. 

6. przyst ąpienia do projektu „System Elektronicznej Komunikac ji Administracji 
Publicznej w Województwie Śląskim (SEKAP)”.   

7. zmian w uchwale RM nr XLVI/664/2005 z dnia 31 st ycznia 2005 r. dotycz ącej 
udzielenia dotacji celowej na realizacj ę zadania z zakresu wła ściwo ści Powiatu 
Będzińskiego polegaj ącego na prowadzeniu Zespołu Konsultacyjnego dla osó b 
uzaleŜnionych i współuzale Ŝnionych w Poradni Przeciwalkoholowej w Czeladzi – 
PZZOZ w Będzinie.  

8. zatwierdzenia sprawozdania finansowego MBP w Cze ladzi za 2004 rok. 
9. utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym Zespol e Zakładów Opieki 

Zdrowotnej w B ędzinie przy ul, Szpitalnej 40 w Czeladzi do przepro wadzenia 
wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarz ądzonych na 9 pa ździernika 
2005 r. 

10. utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym Zespo le Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w B ędzinie przy ul, Szpitalnej 40 w Czeladzi do przepro wadzenia 
wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu  Rzeczypospolitej Polskiej, 
które zarz ądzono na dzie ń 25 września 2005 r. 

11. zmian w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta   Czeladź na lata 2005 – 2011. 
12. poddania si ę przez gmin ę Czeladź dobrowolnej egzekucji. 
13. ustalenia kierunków działania Burmistrza Miasta  w sprawie przyst ąpienia do 

realizacji projektu pt. „Rewitalizacja średniowiecznej czeladzkiej Starówki – etap 1”. 
14. powołania i ustalenia składu osobowego Zespołu ds. opracowania materiałów 

związanych z programem „Przejrzysta Polska” 
13. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytan ia radnych.  
14. Sprawy bie Ŝące Rady Miejskiej. 
15. Zamkni ęcie obrad Sesji. 

 
 

 
Dot. pkt. 3 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania nad protokołami. Czy są jakieś uwagi?  
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy pan czytał te protokołu. Są tam sformułowania wymagające dopisania przecinka, moŜe 

jednego wyrazu. Pozostawienie w tej formie jest niegramatyczne. Chciałbym poprawić swoją 
wypowiedź, bo jeśli człowiek mówi w stanie emocjonalnym to moŜe pominąć przecinek czy 
jakiś wyraz. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zgodnie z regulaminem czytam i po przegłosowaniu podpisuję. Proszę wnieść konkretne 

uwagi. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
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- Mówię o pominiętych słowach. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proszę wskazać konkretne miejsca, gdzie są błędy. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Nie chodzi mi o treść, ale o stylistykę. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- MoŜe pan nie głosować za. Protokół z XLVIII sesji w dniu 31 marca. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Protokół z XLIX sesji w dniu 5 kwietnia. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Protokół z L sesji w dniu 28 kwietnia. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Protokół z LI sesji w dniu 28 kwietnia. Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Protokół z LII sesji w dniu 28 kwietnia. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
6 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Protokół z LIII sesji w dniu 23 maja. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
7 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
11 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Protokół z LIV sesji w dniu 31 maja. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe protokół został przez Rad ę przyj ęty 
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Dot. pkt. 4 – porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do udzielenia informacji Burmistrza za okres międzysesyjny. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Przedstawia informację międzysesyjną/ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Porządkowanie byłej kopalni, proszę o kilka słów komentarza. Kto się będzie opiekował ta 

młodzieŜą. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wzbogacana będzie baza pracowni językowych w G1 i G2, czy w G3 nie ma takiej pracowni, 

nie naleŜy im pomóc. Dlaczego dokonano takiego wyboru, Ŝe te gimnazja. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Międzynarodowy bieg maratoński. Pani Kopeć występowała dwa razy w róŜnych kategoriach. 

To jest niemoŜliwe, aby startowała na dwóch dystansach. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Jakie są średnie mandaty za przekroczenie prędkości, bo w okresie sprawozdawczym SM 

nałoŜyła 415 mandatów za przekroczenie prędkości. Wpłynęło z tego tytuły 38 tys. wykonanie 
budŜetu wynosi 80 tys. czyli do kwietnia to było około 50 tys. Jaki to jest procent mandatów 
ogółem. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- JeŜeli chodzi o kopalnię, był nabór wśród szkół ponadgimnazjalnych, podpisaliśmy umowę z 

OHP w Dąbrowie Górniczej. ZałoŜyliśmy, Ŝe wszyscy muszą mieć powyŜej 18 lat. OHP 
sprawuje nadzór. Prace rozpoczną się od 1 lipca, będą to prace porządkowe. Chcemy 
pomalować ściany, aby pod koniec roku mógł zacząć Ŝyć. Prace przy muzeum będą trwały. 
Mamy około 20 chętnych. Ubiegaliśmy się o środki, ale PUP stwierdził, Ŝe juŜ nie ma środków 
podobnie w WUP. Proszono, aby w przyszłości zgłaszać wcześniej, mamy w budŜecie środki 
na ten cel. 

- Pracownie językowe, chcemy nadgonić 4 poprzednie lata, kiedy nie zrobiono w tej sprawie 
nic. MoŜemy to realizować tylko jeśli będą zaoszczędzone środki. Z naszych wyliczeń wynika, 
Ŝe moŜemy uruchomić 4 placówki w 4 szkołach. Wybraliśmy te szkoły, które najoszczędniej 
gospodarowały posiadanymi środkami i maja najniŜsze koszty na ucznia. Reszta szkół będzie 
miała w drugiej połowie roku. 

- Pani Kopeć, to rzeczywiście musi być błąd, sprawdzę to i wyjaśnię. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Średni mandat to około 100 zł, zdarzają się teŜ wyŜsze. Liczba wystawionych mandatów nie 

będzie się zgadzać z wpływami. Wynika to z tego, Ŝe jeŜeli ktoś wystąpi do sądu to całość 
wpływów przekazywana jest na rzecz skarbu państwa. Przez dłuŜszy okres czasu radar był 
wyłączony ze względu na niską temperaturę. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Jakimi kryteriami się pan kierował? Szkoła jest nieoszczędna, tak się dowiedziałem. G3 jest 
budowane w latach 80tych systemem włoskim, ilość ciepła nie była limitowana. Teraz nie jest 
ocieplona i zuŜywa najwięcej ciepła. Wydaje mi się, ze przyjęcie takich kryteriów jest bez 
zasadne. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz.  
 
- Pozostaniemy przy swoich zdaniach. Czynimy starania, aby ta placówka była oszczędna. 
 

 
Dot. pkt. 5 – porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do interpelacji i zapytań radnych. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- W ubiegłym roku złoŜyłam prośbę w imieniu mieszkańców w sprawie boiska w rejonie osiedla 

Słoneczna przy ul. Mysłowickiej, temat jest nadal aktualny. Odpowiedzi Burmistrza są nie 
wyczerpujące, zatem składam interpelacje na piśmie i proszę o pisemna odpowiedź. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz.  
 
- Jest to wniosek do budŜetu i informowałem juŜ o tym kilkakrotnie. 
 
Krzysztof Francikowski - Radny  
 
- Mam prośbę aby poruszyć sprawę koszenia traw w mieście, robie to w imieniu mieszkańców. 

Nasila się alergia w związku z tym trzeba to robić wcześniej niŜ dotychczas. Rośnie liczba 
pacjentów, w przyszłości naleŜy kosić przed pyleniem. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- 4 kwietnia 2005r. weszło rozporządzenie dotyczące wczesnego wspomagania rozwoju dzieci, 

czy jest juŜ realizowane przez nasza gminę, w jaki sposób, jeŜeli nie to jak z nim będzie? 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
-  Na ul. 21 Listopada złamała się gałąź i spadła na kobietę, proszę o przegląd stanu drzew i 

usunięcia gałęzi, które stanowią niebezpieczeństwo. 
- Rekultywacja terenów „Alfreda” chciałam prosić o bieŜącą informację na  ten temat. Miało być 

zasypane oczko wodne, a jest ono wylęgarnią zarazków i bakterii. Dodatkowo jest teren po 
byłych ogródkach działkowych stał się on  dzikim wysypiskiem. 

- Konieczne jest ustawienie przy drogach i parkach koszy na śmieci oraz dopilnowanie 
remontów ławek, które są ciągle niszczone. 

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
-  Otrzymałem odpowiedź pisemna na pytanie o utrzymanie czystości wokół ronda na Piaskach, 

ale mnie chodzi głównie o stacje trafo. Interweniowali mieszkańcy ul. Cichej i rzeczywiście jest 
w tym miejscu wiele śmieci. Proszono o ogrodzenie tego terenu, aby nikt tam nie chodził. 

- Chciałbym, aby dokonać przeglądu wokół stacji transformatorowych w całym mieście. 
-  Ul. Szybikowa, jest to ulica graniczna z Sosnowcem, jest tylko opisane „uwaga dziury”, 

prosiłbym o remont tej drogi. 
-  Oczko wodne  na ul. Wiosennej prosiłbym o oznakowanie tego terenu, jakie tam Ŝyją ptaki. 

Teraz jest tam dziki parking. 
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- Czytając o dniu Czeladzi na antenie TVP3 zabrakło mi informacji o programie z udziałem pana 
Górki szefa TKKF.  

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
-  Ul. Grodziecka – zwrócili się mieszkańcy aby podciąć drzewa, które wystają na drogę, 

powoduje to zagroŜenie, gdyŜ duŜe auta nie mieszczą się pod drzewami 
-  Przy Liceum jest prośba o wyremontowania boiska koszykówki, tablice są jeszcze w dobrym 

stanie, ale obręcze są juz do wymiany. Wiem, ze to w gestii Starostwa, ale moŜna w tej 
sprawie interweniować. Prosiłbym teŜ o podciągnięcie oświetlenia. 

- Mieszkańcy proszą o przedstawienie sytuacji pogotowia w Czeladzi co z karetkami i proszę, 
aby udzielono odpowiedzi pisemnej, gdyŜ zostałem upowaŜniony do tego przez mieszkańców. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz.  
 
- Zwrócę się do Starostwa, ale na sali są radni powiatowi, moŜe oni przekaŜą sprawę. 
 
Krzysztof Malczewski  - członek Zarz ądu Powiatu  
 
- Pogotowie pozostanie w Czeladzi, zapewniam i imieniu Zarządu i Rady Powiatu. Trwają 

rozmowy z dyrektorem. Są plany, aby stację przenieść do budynku szpitala. 
 
Małgorzata Och ęduszko-Ludwik - Zast ępca Przewodnicz ącego Sejmiku Śląskiego  
 
- W ramach nadwyŜki budŜetowej 107 mln. przeznaczono na szeroko pojętą słuŜbę zdrowia 

między innymi na zakup 5 karetek dla pogotowia w Sosnowcu, a Będzin podlega pod 
Sosnowiec. Zostaną one przekazane. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Jestem zaniepokojony sytuacją, czy są jakieś plany co do budynku? Pracownicy zachowają 

swoje miejsca pracy? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- TeŜ się niepokoje. Nie moŜe naszego miasta opuścić pogotowie. Zadałem to pytanie 

Staroście. Zdementowano, Ŝe do tego się nie dopuści. Są plany przeniesienia do budynku 
szpitala. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
-  Mam pismo od mieszkańca miasta z ul. Szpitalnej w sprawie raportu wynika z niego, Ŝe na 

Śląsku występuje jedna z największych anomalii radiohydrogeologicznych, w związku z tym 
woda po uzdatnianiu moŜe być uŜywana przemysłowo. Czy w świetle tych badań ZIK moŜe 
zaprzeczyć obawą mieszkańca? 

- Ul. śytnia i Nowopogońska, mieszkańcy obawiają się o nieruchomość przy ul. śytniej 60, 
proszą o uregulowanie sytuacji tego budynku i wystąpienie z pismem do Starostwa. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz.  
 
- Proszę o kopię pisma. 
- Starostwo odmówiło nam przekazania budynku. Myślę, Ŝe pan Malczewski odpowie jak 

Starostwo zabezpieczy budynek 
 
Krzysztof Malczewski  - członek Zarz ądu Powiatu  
 
- Trwają prace przygotowawcze do sprzedaŜy zabezpieczamy budynek. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
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- ul. Klonowa, Słowackiego – kiedy rozpoczną się roboty inŜynieryjne? 
- PowaŜnie opóźnia się malowanie jezdni szczególnie chodzi o szkoły i przedszkola. 
- W świetle dyskusji na temat wykupu lokali komunalnych, kiedy otrzymamy ostateczną wersję 

projektu uchwały, która będzie zawierać wnioski Komisji Gospodarczej i uwagi nadzoru 
Wojewody. 

- Mam jeszcze interpelacje pisemną. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Roboty juŜ się rozpoczęły. 
- Jest złoŜony ostateczny projekt i Rada się tym nie zajęła. JeŜeli ma pan jakieś propozycje to 

proszę przygotować projekt uchwały. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Są trzy wersje projektu. Komisja odniosła się do niego i wprowadziła wnioski. Spróbujmy 

przygotować ostateczną wersję. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Podtrzymuję, Ŝe ostateczny projekt uchwały jest złoŜony. JeŜeli Komisja ma uwagi to proszę 

przygotować projekt. Opóźnia się bo Rada nie zajęła się tematem. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
-  Nie otrzymałam odpowiedzi na ostatniej sesji – Dzikie szambo przy ul. Staszica, czy zostało 

zlikwidowane? 
- Czy są tablice  informacyjne na wszystkich drogach wjazdowych do miasta o funkcjonowaniu 

fotoradaru? 
- PP5 jakie są szanse na pomoc dla tego przedszkola na budowę placu zabaw? 
- Budynek przy ul. Katowickiej 60 kiedy będzie zrekultywowany, w jakim terminie? 
- Kiedy będzie kontynuowana naprawa czeladzkich ulic? 
- Kiedy powrócą huśtawki zabrana do naprawy z ul. Mickiewicza i z Józefowa? 
- Kiedy będą naprawione ławki na Piaskach, które oddawaliśmy miesiąc temu, zmienić teŜ 

naleŜy ustawienie. 
- Czy dziury w Sali gimnastycznej Zespołu Szkól powstały samoistnie czy teŜ zostały zrobione 

przez uŜytkowników? I co dalej z tym tematem? 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Jak wygląda na oś. Nowotki wykup mieszkań, jakie jest zaawansowanie wykupu? 
 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Transformator przy ul. Piaskowej czy teren wokół niego zostanie posprzątany, są duŜe 

zanieczyszczenia. 
- Proszę o wcześniejsze przycinanie traw, zanim zaczną pylić. 
- Zbiórka odpadów. Czy jest nowe zadanie słuŜb, które się tym zajmują, w workach jest 

prowadzona wstępna selekcja. Zabierane są puszki czy butelki, a reszta zostaje, czy to jest 
jakaś wstępna selekcja? Osobno składuje się kaŜdy surowiec.  

- Szpital psychiatryczny jak wygląda sytuacja, czy cos się zmieniło 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nikt nie robi selekcji, są osoby, które Ŝyją ze sprzedaŜy puszek i butelek. 
- Odnośnie szpitala psychiatrycznego było w informacji międzysesyjnej. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
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- Dlaczego nie zgodził się pan Burmistrz na podjęcie działań w celu zainstalowania aparatu 
telefonicznego w dzielnicy Piaski, a jednocześnie jeden mógłby być przy LIDLu do 
wykorzystania przez taksówkarzy. Występują o to taksówkarze. Czy są takie moŜliwości czy 
nie? 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Powiedziała pani, Ŝe się nie zgodziłem – proszę to udowodnić. JeŜeli nie moŜe pani tego 

zrobić tzn. Ŝe rozsiewa pani plotki. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Pytanie jest na podstawie rozmowy z taksówkarzami. 
- Toalety na Piaskach - dlaczego nie ma TOI TOI? Potem nawarstwiają się nieczystości. Pan 

Burmistrz powiedział, Ŝe nie będzie takich toalet, nie będzie bo nie. Pan zawsze tak mówi. 
NiemoŜna znaleźć kawałka gruntu, gdzie moŜna by to ustawić. 

- Mieszkańcy proszą o lepsze zagospodarowanie Prochowni, proszę to wziąć pod uwagę przy 
pracach nad budŜetem. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Zniszczono rozkład jazdy przy przystanku koło LIDLa, proszę o zamontowanie go. 
- Jakie są losy rodziny z Kazachstanu, którą zaprosiliśmy do osiedlenia się w mieście. 
- Plac zabaw w Prochowni, czekamy na montaŜ urządzeń. Policja wie kto to zdewastował. 

Ustawienie koszy na ul. Piaskowej wokół stacji trafo moŜe coś pomoŜe. 
- Co z MłodzieŜową Rada Miasta jej kadencja chyba minęła, jakie są jej dalsze losy? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Do pani Kosmali, myślę, Ŝe pan Przewodniczący nie powinien pozwalać na takie krzyki. Ja 

nigdy nie powiedziałem, Ŝe to mnie nie obchodzi i Ŝe nie bo nie. Zawsze mówiłem, Ŝe kwestie 
toalet rozwiąŜemy z jakimś podmiotem, który prowadzi działalność gastronomiczną i tak 
mówiłem na sesji. JeŜeli chodzi o TOITOI to jest tyle samo zwolenników co przeciwników, bo 
jeŜeli zostawi się to nie pilnowane i ktoś to przewróci, będzie krzyk, Ŝe trzeba to usunąć. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Mija się pani z prawda mówiąc, Ŝe nie otrzymała pani odpowiedzi, bo mówiliśmy, Ŝe jeŜeli 

otworzymy w ambasadorze kawiarnię, to porozumiemy się z właścicielem i toalety będą 
dostępne. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- W Ŝadnym LIDLu nie ma toalety dla klientów nie mówiąc o przechodniach, a pan Burmistrz 

istotnie powiedział nie bo nie. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Kto słyszał o restauracji, wcześniej była mowa o domu kultury. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To Ŝe jest wniosek mówiący o domu kultury to jedna sprawa, ale trzeba mieć jeszcze na to 

pieniądze. Kiedy mówiliśmy o pieniądzach na dach pan był przeciw. Teraz pieniędzy nie ma. 
Kiedy dom był na sprzedaŜ to panu nie przeszkadzało, Ŝe brakuje domu kultury. Teraz jest 
nagle potrzebny. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę mi pokazać projekt uchwały w sprawie pieniędzy na remont dachu. 
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PRZERWA 
 

Dot. pkt. 6– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do zapytań mieszkańców. 
 
Jan Rudzki   - mieszkaniec miasta  
 
- Chciałem nawiązać do interpelacji radnych, problemem jest rozrastanie krzewów na ul. 

Nowopogońskiej i na ul. Poniatowskiego. Proszę aby się tym zająć. Nie wiem czy ZIK nie ma 
zbyt wielu obowiązków. Jest wiele dziur w drodze, skrzyŜowanie Nowopogońskiej z droga na 
Julianów. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Przyjmuje do wiadomości sprawę krzewów, nie ma problemów z wykonawstwem ZIK, 

wykorzystał juŜ wszystkie środki, dzisiaj jest uchwała o przeniesieniu środków na drogi, jeŜeli 
przejdzie to będziemy mogli kontynuować prace. Zielenią miejską zajmuje się firma 
zewnętrzna. Nasze drogi są w coraz gorszym stanie, jeŜeli nie w tej kadencji to w następnej 
będziemy musieli się nastawić na większe nakłady na drogi. 

 
Paulina G ątkiewicz  - mieszkanka miasta  
 
- Dziękują panu Burmistrzowi i pani Sekretarz za udzielenie mi informacji na temat ankiety. 

Poinformowano mnie abym złoŜyła pismo zrobiłam to zostałam okłamana, Ŝe zrobiła to jakaś 
firma, a ona tego nie zrobiła. Rozmawiałam z panią Sekretarz i redaktor, powiedziały, Ŝe 
wyjaśnią to i nie dostałam odpowiedzi. Kiedy przyszłam po miesiącu dowiedziałam się, Ŝe 
Ŝadnej odpowiedzi nie będzie, bo to jest tylko kwestia autora artykułu. Pani redaktor 
powiedziała, Ŝe kaŜdy moŜe zamieszczać takie bzdury. Chciałam bardzo podziękować i mam 
nadzieję, Ŝe uda się to wyjaśnić. 

 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- Czy będę musiał czekać tak długo do rozpatrzenia mojej skargi? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- MoŜemy ponownie zmienić porządek obrad i zgłaszam wniosek, aby skargę przesunąć po 

zapytaniach mieszkańców. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych bez D.Walczak/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
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Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Proszę o półgodziny przerwy, gdyŜ Burmistrz ma teraz waŜne spotkanie, a nie chciałbym, aby 

skarga była rozpatrywana bez jego obecności. JeŜeli jest wola aby przełoŜyć skargę to musi 
teŜ być wola aby poczekać. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Musimy głosować ponownie, bo pan Burmistrz wyjeŜdŜa do KZK GOP i będziemy musieli 

ponownie przesunąć ten punkt po funkcjonowaniu klubów – w punkcie 9. Dodatkowo 
proponuję w podpunkcie 14 umieścić powołanie zespołu ds. opracowania materiałów 
związanych z Przejrzystą Polską. Czy są do tego jakieś uwagi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 

Dot. pkt. 7– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do funkcjonowania placówek oświatowych. Proszę o kandydatów do Komisji 

Uchwał i wniosków. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Skład Komisji Uchwał i Wniosków – T. Kocot, L. Lasota, A. Jachimczyk-Kluk 
 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- /Omawia funkcjonowanie placówek oświatowych/ 
- /Odczytuje wnioski do funkcjonowania placówek oświaty/ 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mam pytanie trzy godziny temu pan Burmistrz powiedział, Ŝe przy oświacie nic się nie zrobiło, 

a teraz przy G3 mówi się, Ŝe coś się jednak zrobiło. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Z tego co pamiętam to dotyczyło pracowni językowych. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- MoŜe zostało to źle wyraŜone. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- /Odczytuje podziękowania od Burmistrza dla Komisji Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa i 

Sportu/ 
- /Odczytuje opinie Komisji Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa i Sportu/ 
- Mam jeszcze następujące wnioski:  

• Przekazać po 15 tys. zł na organizację pracowni językowych w G3, SP3 i SP1 w bieŜącym 
roku szkolnym. 

• Zmierzać do zmiany systemu ogrzewania G3. 
• Pomalować jeśli będzie to moŜliwe w tym roku zewnętrzną elewacji w SP7. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Chciałem zgłosić wniosek w związku z wysokimi kosztami ogrzewania w G3 o 

termomodernizację szkoły. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Powiedział pan, Ŝe od wielu lat nie było takiego sukcesu młodzieŜowej koszykówki. Ja ten 

sukces upatruje w działaniu CKS 1924, powoduje to chęć doskonalenia się na ich przykładzie, 
widzą, Ŝe za kilka lat mogą się znaleźć w tej druŜynie. 

- Wszystkie sale gimnastyczne w naszym mieście są niewymiarowe. Kiedyś zaleŜała ich 
wielkość od liczby sal lekcyjnych. Wnioskuje o powstanie dwóch takich duŜych hal jednej przy 
MZS, a drugą przy SP7, gdzie ta sala nie spełnia Ŝadnej normy. 

- Zmiana systemu ogrzewania czy przy MZS ma to być PEC czy inne źródło. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Czy mamy przyjąć tylko do wiadomości funkcjonowanie oświaty. Pan Burmistrz wspominał o 

wnioskach czy staną się one częścią uchwały. Powinniśmy przegłosować te wnioski. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Brakuje mi w informacji danych na temat nauczycieli. Czy spośród nauczycieli, którzy 

pracowali w tym roku zostali zwolnieni. Ile osób w naszym mieście jest związanych z oświatą. 
Nastąpił spadek uczniów i jest mniejsza subwencja. Konkurs na dyrektora, biorą w nich udział 
związki czy było to z nimi konsultowane. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Były podziękowania dla nauczycieli, proszę aby znalazło się to w EC. 
- Zwracam się z prośbą o zatrudnienie w porozumieniu z innymi gminami nauczyciela 

metodyka. 
- UwaŜam, Ŝe świetna sprawą jest wypłacanie premii dla nauczycieli i cieszę się, Ŝe powrócono 

do tego tematu. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Co jest w budynku SP4? 
- Czy nauczanie przedszkolne jest prowadzone w szkołach czy w przedszkolach? 
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Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jedna klasa jest w szkole. 
 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Co wpłynęło na to, Ŝe w materiałach jest ujęte, Ŝe od 1 września w SP3 nauczanie 

przedszkolne. Proszę o wyjaśnienie. 
- MZS działalność opiekuńczo-wychowawcza – jest program „Jak nie zarazić się 

uzaleŜnieniem”, nie wiem czy to moŜna traktować serio. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- W wypowiedzi Burmistrza było powiedziane, Ŝe jedynym uzasadnieniem przyznawania 

środków jest przedsiębiorczość dyrektorów. Tym sposobem kaŜemy dzieci są inne metody. 
Czy nie moŜna wypracować innych zasad typowania nagród. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Wniosek o zabezpieczenie w  budŜecie na 2006 rok środków na budowę boisk przy SP3 i 

SP3. Budowa kompleksu przy MZS ma kosztować 1,5 mln. w związku z tym moŜna by 
podzielić na trzy części i wybudować trzy boiska. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Za duŜo jest personifikacji w działaniach Burmistrza. Dla tego celu likwiduje się placówki, o 

tym wiedzą wszyscy związani z oświatą. Jednym dyrektorom przedłuŜa się kontrakt innych się 
zwalnia. Nasza kadencja się kończy, a ja widzę te mechanizmy. Dzieci nie maja miejsca w 
przedszkolach na swoim osiedlu tylko dlatego, Ŝe komuś się spodobała przeznaczenie 
placówki na inne cele. Czy rzeczywiście te budynki, które wybudowaliśmy to jest efekt 
optymalny czy jakiś tam, bo będziemy musieli zwiększyć środki o 25 %. Musimy mieć 
poczucie społeczne, czy do przedszkoli mają wstęp wszystkie dzieci, czy tylko wybrane. 
Jedne dzieci są posyłane do szkoły a inne do przedszkola. Powinny być przyjęte przez Radę 
stosowne regulaminy. Jak wygląda sprawa wolnych pomieszczeń w SP2 , dookoła są trzy 
przedszkola. MoŜe tam moŜna szukać oszczędności. Wszystkie dzieci musza być traktowane 
jednocześnie. To jest chore. Pan Burmistrz pozwolił sobie na swobodną dyskusję i atakowanie 
radnych, a my jesteśmy na sesji. JeŜeli pytam się o wykonanie budŜetu w przedszkolu to 
proszę powiedzieć ile to kosztuje podobnie z termomodernizacją. Powinna się tym zająć 
komisja Rewizyjna, czy koszty są adekwatne.  

- Likwidacja PP12 powiedział pan, Ŝe zlikwiduje je pan kiedy dyrektor pójdzie na emeryturę, pan 
sobie kpi z mieszkańców. PrzecieŜ my jesteśmy dla mieszkańców. Mam takie wątpliwości i je 
zgłaszam. MoŜe nie są one popularne bo wieje tutaj ParyŜem czy jakąś Brukselą, ale nie 
pozwolę, Ŝeby ktoś sobie robił prywatę. 

 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- Poziom placówek jest dobry, ale warto je wspierać. Potrzebna jest baza i nauczyciele których 

mamy świetnych. Wszystkie dzieci powinny mieć takie same warunki. W ramach dodatkowych 
godzin moŜna by stworzyć zajęcia n a siłowni czy fitnnes. Trzeba się zastanowić jakie warunki 
stworzyć. Powinny być dwa języki, równieŜ biblioteki powinny być wspierane. Zespoły klasowe 
powinny być jak najmniejsze. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Wnioski finansowe proszę zapisać z podaniem źródła finansowania. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
-  Mój wniosek dotyczył przyszłorocznego budŜetu. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przypominam o przestrzeganiu prawa, przypominam teŜ o planowaniu wieloletnim, kaŜdy 

wniosek finansowy jest uzaleŜniony od wielu rzeczy proszę o tym pamiętać, aby Wojewoda 
nie uchylił uchwały. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
-  Chcę zwrócić uwagę, Ŝe środki na boisko przy MZS są teŜ środkami dodatkowymi nie ujętymi 

w planie finansowym. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chciałem się odnieść do zadanych pytań. Na większość spraw niestety nie moŜna udzielić 

racjonalnej odpowiedzi, jednak spróbuję. Pani Kluk – stwierdziła, Ŝe się chwalę, proszę 
sprawdzić wyniki w  Wydziale Edukacji, to nie ja się chwalę, ale tak świetnie pracują nasi 
nauczyciele i uczniowie. To nie ja się chwalę, ale oni się chwalą, a wyniki są oczywiste. 

- Pan Świątek – mogę tylko panu powiedzieć, aby pamiętał pan o kompetencjach, to Burmistrz 
ma kompetencje do wyboru komisji konkursowych, ale mimo to my przychodzimy z tym do 
państwa. NSA potwierdził, Ŝe to Burmistrz ma taki wybór. Kłamstwem jest, Ŝe wybór dyrektora 
następuję przez Burmistrza, wszystkich dyrektorów wybrano z konkursu. Obowiązkiem jest 
aby w kaŜdej komisji znaleźli się przedstawiciele związków funkcjonujących w danej placówce. 
Są rodzice, przedstawiciele kuratorium, komisja jest 9 osobowa, nie ma moŜliwości wybierania 
kolegów. Jest jedno odstępstwo pani dyrektor Kiesiewicz w PP12, została powołana na to 
stanowisko, bo nikt nie stanął do konkursu i wtedy Burmistrz moŜe powołać dyrektora. Pani 
dyrektor kandydowała  w SP7, ma bardzo duŜe kwalifikacje i ma uprawnienia do odejścia na 
emeryturę w 2006r. ale robi wszystko, aby jej przedszkole wyglądało dobrze. Obie dyrektorki 
stwierdziły, Ŝe jest potrzeba połączenia przedszkoli. Nikt nie wysyła dzieci do SP3, jest tu 
przedstawiciel szkoły. Zaproponowaliśmy to rodzicom i pojawiło się wielu chętnych. 
Musieliśmy zastopować ten ruch bo byłoby zbyt wiele uczniów w klasie. W tym roku nie 
rozmawialiśmy, bo rodzice sami zgłosili się do SP3. JeŜeli będzie duŜo chętnych to stworzymy 
druga grupę. 

 
Maria Kańtoch   - nauczyciel SP3  
 
- Jestem koordynatorem ds. współpracy. Jest to zgodnie z prawem oświatowym. Jest to 

nowatorstwo, ale po roku okazuje się, Ŝe to się sprawdza, prowadzimy monitoring. Ta forma 
zdała egzamin. Oferta spodobała się rodzicom tak bardzo, Ŝe było więcej chętnych niŜ miejsc. 
Nie ma przymusu przechodzenia, juŜ jest 25 osób zapisanych do tej grupy. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- JeŜeli będą teŜ takie moŜliwości to będziemy poszerzać ofertę, być moŜe w 2008 roku będzie 

to nakazem, ale jest to pewne zagroŜenie dla przedszkoli. 
- Pani Horzelska – istotnie jest to bardzo niezręczne wyraŜenie, ale tak został nazwany i dzisiaj 

nie moŜemy tego zmieniać, ale intencje i działania są prawidłowe. 
- Mamy ponad 300 nauczycieli – 306 etatów, ubyło 10 etatów, a pracę straciło 3 nauczycieli, 

jeden jest w stanie nieczynnym, dwóch pozostałych jest w innych placówkach. Zatem pracę 
stracił jeden nauczyciel. Wynika to ze zmniejszenia ilości grup. 27 dzieci mniej będzie w 
przyszłym roku i o tyle będzie mniejsza subwencja. 

- Z administracji nikt nie stracił pracy, są naturalne odejścia. Rozmawiamy ze związkami. 
- SP4 – to szkoła gimnazjalna G2, cały budynek jest zajęty, wcześniej było dwu zmianowe teraz 

jest jedna zmiana. Podobnie jest w G3 na Piaskach i tam jest pewna nadwyŜka pomieszczeń, 
chcemy tam wprowadzić jakąś szkołę. 

- Koszty ciepła z Eko PEC w Katowicach są wyŜsze SP3 i G3 – nie mamy wpływu na koszty, 
tylko dwie placówki korzystają z ciepła. Chcemy ogłosić przetarg na ciepło i prawdopodobnie 
załoŜymy tam własną końcówkę – kotłownia gazowa. Nie mamy środków w budŜecie więc 
chcemy to zrobić bezśrodkowo. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- JeŜeli chodzi o G3 tam jest długie przyłącze i jest mocno awaryjne i ponosimy tego koszt. Dwa 

lata temu Eko PEC wypowiedział umowę i mówił, Ŝe musimy wykonać własne przyłącze 
opomiarowane na końcówkach. PoniewaŜ przyjął takie stanowisko, wystąpiliśmy o warunki 
dostarczenia gazu. Dzisiaj Eko PEC zmienił zdanie kiedy mamy nowe źródło energii i dlatego 
jest przetarg. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie moŜemy działać od sesji do sesji, naleŜy się trzymać planu. JeŜeli mamy środki na boisko 

dla MZS, który ma być szkołą sportową to wykonajmy to boisko, zamiast dzielić na części. 
Trzeba robić to porządnie i prosiłbym o wycofanie wniosku pana radnego Lasoty. 

- Przy budŜecie proszę pamiętać o planowaniu remontów. Wynika Ŝe do końca roku wszystkie 
szkoły będą miały pracownie językowe. Kryterium przyznawania w pierwszej kolejności jest 
takie aby przymusić dyrektorów do oszczędności. Tą kolejnością moŜemy wesprzeć najlepiej 
gospodarujących i proszę o państwa poparcie. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
-  Muszę odpowiedzieć. Ja nie optuję, aby podzielić kwotę mam informację, Ŝe całość boisk przy 

MZS to 1,5 mln. pozostawić te kwotę, a w przyszłorocznym budŜecie dodatkową kwotę, wtedy 
jako Rada zastanowimy się. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Odczytywanie wniosków powinno być w obecności pan Burmistrz. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pan Burmistrz nie ma obowiązku uczestnictwa w sesji co kilkakrotnie podkreślał. 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- /Odczytuje protokół z posiedzenia Komisji Uchwał i Wniosków/ 
- 1.Przyjąc do wiadomości przedstawione wiadomości na temat funkcjonowania oświaty w 

mieście. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Uchwała jest o takiej treści. 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 1. Wprowadzić do  WPI na lata 2005-2011 na rok 2006 zadanie termomodernizacja G3. WPI 

poz. 10 pkt. 13. Przedmiotowe zadanie wprowadzić do budŜetu miast na rok 2006. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 2. Systematycznie doposaŜać szkoły i placówki oświatowe w pomoce dydaktyczne.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 3. Wprowadzić do  WPI na lata 2005-2011 na rok 2006 zadania budowa boisk sportowych 

przy SP3 i SP7. Przedmiotowe zadanie wprowadzić do budŜetu miast na rok 2006. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 4. Przyznać po 15 tys. zł. na organizacje pracowni językowych w SP3, SP1 i G3. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Chciałam zapytać Komisję, bo były teŜ wnioski ze sprawozdania, czy to jest alternatywny 

wniosek? Czy tamte wnioski będziemy przyjmować wraz z materiałami. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie stawiałem takiego wniosku. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie było takiego wniosku wśród tych stawianych przez pana Burmistrza. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
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- To był mój wniosek – chciałam prosić o takie zapisanie – Proponuję rozwaŜyć moŜliwość 

przyznania po 15 tys. zł dla G3, SP1 i SP3 w roku bieŜącym. Myślę, Ŝe potrafi pan 
wygospodarować w budŜecie taką sumę. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Do tego wniosku nie trzeba mnie przekonywać. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Pan Burmistrz deklarował, Ŝe do końca roku wszystkie szkoły będą miały takie pracownie. 

Chciałam zapytać w kontekście budŜetu. Wykonanie budŜetu po stronie dochodów 39,9% za 
5 miesięcy. Wydatki w dziale oświata i wychowanie wyniosły  38%. Wydaje mi się, Ŝe nie ma 
nadwyŜek wręcz przeciwnie. JeŜeli odliczyć wydatki sztywne nie mamy pola manewru. Skąd 
wziąć pieniądze na te środki? Co to znaczy do końca roku – grudzień? JeŜeli ma to być od 
września do grudnia to nie ma sensu ustalanie kto będzie pierwszy. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jestem zadowolony realizacji budŜetu, bo media mamy juz za sobą. Z naszych wyliczeń 

wynika, Ŝe starczy na wszystkie pracownie. Bardzo dziękuję radnym za wsparcie mojej 
inicjatywy. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- JeŜeli Burmistrz zadeklarował, Ŝe do końca roku wszystkie szkoły będą miały pracownie to 

jest on bezzasadny i moŜna go wycofać. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Nie zgadzam się. 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 4. RozwaŜyć moŜliwość przyznania po 15 tys. zł. na organizacje pracowni językowych w SP3, 

SP1 i G3 w tym roku. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 5. RozwaŜyć moŜliwość pomalowanie zewnętrznej elewacji klas 1-3 w SP7. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
17 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 6. RozwaŜyć moŜliwość zmiany systemu ogrzewania budynku G3. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To jest juŜ realizowane. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- JeŜeli Burmistrz mówi, Ŝe jest to juŜ realizowane, to wycofuję mój wniosek. 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 6. RozwaŜyć moŜliwość podwyŜszenia płac pracownikom administracji pracującym w 

placówkach oświatowych.  
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- TeŜ jest realizowany. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- To jest wniosek Komisji Oświaty. Dyskutowaliśmy o tym na posiedzeniu. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Ja zgłosiłem ten wniosek w kwietniu, czy te podwyŜki są juŜ realizowane. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Ja nie będę stawiał wniosków sam sobie, z wyliczeń wynika, Ŝe od września pracownicy 

otrzymają 3% podwyŜkę w formie premii uznaniowych. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Proponuje jednak przegłosować ten wniosek. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 7. Częściej monitorować przez SM teren SP7. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
19 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 8. Zabezpieczyć środki w budŜecie miasta na 2006 rok, w celu wykonania ogrodzenia szkoły 

SP7.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To jest juŜ w planie inwestycyjnym. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 18 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 9. Ponownie rozwaŜyć moŜliwośćzatrudnienie nauczyciela doradztwa metodycznego 

nauczania początkowego ewentualnie w porozumieniu z innymi gminami.  
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- KaŜdy przedmiot ma metodyka, dodatkowo utrzymujemy jeszcze czterech, na większą ilość 

nie mamy środków, proszę o tym pamiętać przy pracy nad przyszłorocznym budŜetem.  
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Wskazałam na porozumienie międzygminne, aby nie obciąŜać tylko budŜetu miasta. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
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- Na pracownie językowe jest to wydatek jednorazowy, metodyk będzie na wiele lat i obciąŜenia 

będą na wiele lat. Jestem za treścią wniosku mówiącą o współpracy i zobowiązuję się do tego. 
Trzeba określić zatrudnienie czy nawiązanie współpracy. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Czy takiego stanowiska nie ma. Jest potrzebne w tym zakresie czy teŜ w innych? Jaki jest 

koszt? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jest to około 60-7- tys. rocznie mamy 4 metodyków i umowy z innymi gminami w sumie jest 

ich 9. KaŜdy ma pod opieką 2-3 przedmioty. Gdyby temat był poruszony na Komisji to 
sprawdziłbym go. 

 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Ten temat był juz omawiany na Komisji w poprzednim roku. 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 9. Ponownie rozwaŜyć moŜliwość zatrudnienie nauczyciela doradztwa metodycznego 

nauczania początkowego ewentualnie w porozumieniu z innymi gminami.  
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie taki był wniosek pani radnej Kocot. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 19 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- Był jeszcze wniosek o przyjęcie do wiadomości funkcjonowania placówek oświatowych, ale 

myślę, Ŝe moŜna go wycofać, gdyŜ taka jest treść uchwały. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Nie było mojego wniosku odnośnie budowy dwóch hal sportowych. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Nie dotarł do nas w formie pisemnej, moŜe przy funkcjonowaniu klubów sportowych. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Podtrzymuję swój wniosek. 
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Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Komisja zapomniała o wnioskach Burmistrza dołączonych do uchwały, nimi się nie zajęliśmy. 

Przyjęliśmy wnioski, a reszta jest tylko do wiadomości. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Ja się chwilę spóźniłem myślałem, Ŝe Rada się tym zajęła. Dziękuję za przypomnienie. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Przyjmując uchwałę przyjmujemy te wnioski do wiadomości. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Komisja Uchwał i Wniosków powinna je przedstawić i poddać pod głosowanie. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Uchwała mówi o przyjęciu treści wraz z wnioskami. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Trzeba je wpisać do uchwały, Ŝeby były wypunktowane. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Komisja nie wzięła pod uwagę wszystkich wniosków. Były przez mnie zgłaszane. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Proszę o przerwę i dopiszemy te wnioski. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem się ustosunkować do trzech pierwszych wniosków 1 i 3 wymagają zmiany 

załącznika WPI i tego nie ma. 2 jest wnioskiem finansowym i nie moŜe być zrealizowany. 
 
 
PRZERWA 
 
 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- /Odczytuje wnioski zapisane w uchwale/ 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Niektóre zadania są w innych programach, ale chodzi o intencje podtrzymania działań. 

Wniosek co do przedszkola jest waŜny i trzeba go uwzględnić. Do innych jeśli nie ma uwag to 
rozumiem, Ŝe aprobuj się nasze kierunki. 

 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 10. RozwaŜyć w najbliŜszej przyszłości moŜliwość połączenia PP9 i PP12, likwidacja PP9 i 

przejęcie dzieci, pracowników i pomieszczeń przez PP12.  
 
Teresa Kosmala  - Radna  
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- To są dwie odrębne jednostki połączenie poprzez wymianę pomieszczeń to nie jest 
połączenie. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nie da się połączyć jeśli się wcześniej nie zlikwiduje. Chciałbym, aby wystarczyło połączenie. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
3 radnych głosowało za 
6 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 11. RozwaŜyć moŜliwość budowy kompleksu boisk sportowych przy MZS i SP7.  
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- ZaleŜy mi na jednym wniosku reszta jest tylko o charakterze informacyjnym. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 12. Wykonać zagospodarowanie terenu wokół przedszkoli i szkół (place zabaw, urządzenia 

sportowe)  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
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Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 13. RozwaŜyć moŜliwość utworzenia funduszu premiowego dla pracowników administracji o 

obsługi w oświacie.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 14. RozwaŜyć moŜliwość rozpoczęcia nauki języka obcego od klasy pierwszej szkoły 

podstawowej.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 15. RozwaŜyć moŜliwość wprowadzenia zajęć z edukacji regionalnej w klasie drugiej 

gimnazjum. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Agata Jachimczak-Kluk - Radna  
 
- 16. RozwaŜyć moŜliwość wprowadzenia języka francuskiego. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
8 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mam wątpliwości co do pierwszych trzech wniosków. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- 1. Wprowadzić do  WPI na lata 2005-2011 na rok 2006 zadanie termomodernizacja G3. WPI 

poz. 10 pkt. 13. Przedmiotowe zadanie wprowadzić do budŜetu miast na rok 2006. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- NaleŜy to wprowadzić przygotować ten załącznik. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Myślę, Ŝe Biuro Rady przygotuje to i skseruje, wiec nie widzę problemu. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Był pewien tryb wprowadzania WPI i jest tryb zmian w nim. Proszę to zrobić, albo zmienić 

uŜyte sformułowanie. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W pozycji 10 jest ogólny zapis. W 2006 roku zastanowimy się co ewentualnie wybrać. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To jest wierzchołek góry lodowej a za tym idą inne programy. Wprowadzenie takiego zapisu 

oznacza skreślenie bliŜej nieokreślonej kwoty z termomodernizacji SP1. Proszę przygotować 
projekt. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Postulowałem o budowę boisk przy SP7 i SP3 w 2006 roku pozycja 10. Nie mam nic więcej do 

dodania. Przy opracowaniu budŜetu będziemy się zastanawiać.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Był pewien tryb przygotowania WPI, była punktacja, która sami państwo przyznaliście. To co 

znalazło się w WPI nie było przypadkiem. W takiej sytuacji po co uchwalać WPI. To wszystko 
moŜna rozwaŜyć, ale potrzebna jest jakaś wycena. Była analiza naszych moŜliwości 
finansowych, a dzisiaj piszecie moŜe jedno boisko moŜe dwa. Wprowadzając nowe zadanie 
likwiduje pan termomodernizację SP1. Ja się nie zgadzam na takie wnioski. 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Ja to rozumiem jako wnioski intencyjne. Pan albo zrealizuje ten wniosek lub nie. WPI nie jest 

sztywne moŜna dokonywać w nim zmian. Pan Burmistrz policzy to i powie nam jakie są 
moŜliwości. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mówiłem, aby to przeformułować i wtedy jest to do przyjęcia. Przy MZS mamy dokumentację, 

teraz mamy zostawić to i robić dokumentację na SP7, a potem się okaŜe, Ŝe jeszcze na inna i 
będziemy mieli same dokumentacje, a Ŝadnego boiska. Na to zadanie nie będzie pieniędzy w 
przyszłym roku. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Uchwała którą dostaliśmy dzisiaj jest podobnie sformułowana. MoŜemy dopisać zapis o 

dotacji. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Tu są załączniki, a pan ich nie ma proszę je przygotować. JeŜeli tak ma wyglądać praca nad 

WPI to skoda czasu na jego przygotowywanie. Nie moŜna wprowadzać zmian bez rzeczowej 
analizy. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- MoŜemy zmienić plan przez wprowadzenie nowych rzeczy. Jedne zadanie moŜna 

przyśpieszyć, a inne skreślić lub odsunąć.  
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy pan Gawroński podtrzymuje swój wniosek? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Tak podtrzymuję. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jest pan niekonsekwentny i burzy pan własną uchwałę. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wnoszę autopoprawkę – Wprowadzić do budŜetu na rok 2006 termomodernizację G3 i 

dokonać stosownych zmian w WPI. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Rozumiem, Ŝe taka sama autopoprawka jest do boisk. 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- To jest nowe zadanie i nie zmieniam nic. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- § 16 Statutu pkt. 2 – projekt uchwały musi być opatrzony podpisem wnioskodawcy i 
przekazany przewodniczącemu w celu omówienia na komisjach. Przegłosowany wniosek jest 
uchwałą. We wniosku 2 kwestionuję zapis, jest to związane z wydatkami, a ja się nie zgadzam 
na zwiększanie wydatków. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- /Odczytuje wniosek z protokołu Komisji Uchwał i Wniosków/ 

• 1. Wprowadzić do WPI na lata 2005-2011 na rok 2006 zadanie... 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Do tego była autopoprawka pan Gawrońskiego. Proszę czytać tak jak brzmi ostateczna forma. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- /Odczytuje wniosek z protokołu Komisji Uchwał i Wniosków/ 

• 1. Wprowadzić do budŜetu na rok 2006 termomodernizację G3 i dokonać stosownych zmian w 
WPI. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za tak zmodyfikowanym wnioskiem? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Proszę o uchylenie wniosku o treści - Wprowadzić do  WPI na lata 2005-2011 na rok 2006 

zadanie termomodernizacja G3. WPI poz. 10 pkt. 13. Przedmiotowe zadanie wprowadzić do 
budŜetu miast na rok 2006. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za uchyleniem wniosku? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę uchylony. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do głosowania uchwały w sprawie: przyjęcia do wiadomości informacji nt: 
„Funkcjonowania placówek oświatowych w mieście”. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Była tu jeszcze wątpliwość co do wypowiedzi pana Burmistrza Szaleńca na temat oświaty w 

poprzedniej kadencji. Proszę o odtworzenie taśmy. 
 
/Odtwarzanie zapisu z taśmy/ 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Zrozumiałem, Ŝe nic nie było zrobione w oświacie, ale moŜna to róŜnie interpretować. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- /Odczytuje pismo do rodziców uczniów MZS i G1 w sprawie wsparcia budowy kompleksu 

boisk/ 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Będziemy dzisiaj głosowali przesunięcie środków na ten cel i mam nadzieję, Ŝe ten apel 

wpłynie na decyzję Rady. 
 
 
 

Dot. pkt. 8– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do funkcjonowania miejskich klubów i sekcji sportowych. Proszę o kandydatów 

do Komisji Uchwał i wniosków. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Komisji został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Skład Komisji Uchwał i Wniosków – T. Kosmala, M. Kita, G. Strączek 
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Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- /Omawia funkcjonowanie miejskich klubów i sekcji sportowych/ 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- /Odczytuje opinie Komisji Oświaty, Kultury, Bezpieczeństwa i Sportu/ 
- Mam jeszcze następujące wnioski Komisji Oświaty: 

• Opracować jednolity tekst Statutu Miasta Czeladź i przekazanie go wszystkim radnym na 
wrześniowej sesji. Statut jest często łamany. Przykładem moŜe być projekt stypendiów, który 
nie był przekazany komisjom. Tekst jednolity jest potrzebny i częściej powinni do niego 
zaglądać radni. 

• Po wysłuchaniu relacji przedstawicieli klubów i sekcji sportowych Komisja wnioskuje o budowę 
w 2006r. krytego basenu, który jest konieczny. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- /Omawia działanie Miejskiego Związku Sportowego/ 
 
Władysłw Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy mam rozumieć po wypowiedzi pani Strączek, Ŝe uchwała odnośnie stypendiów 

sportowych jest uchylona? 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Nie jest uchylona. Uchwała powinna przejść najpierw przez komisje. Prosiłam o przekazanie 

Statutu. 
 
Władysłw Oczkowicz  - Radny  
 
- Powiedziała pani, Ŝe podjęto wadliwie, więc dlatego pytam czy jest uchylona. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- W ciągu ostatnich 24 miesięcy osiągnęliśmy I ligę koszykówki, Ŝadne miasto nie osiągnęło 

takiego sukcesu. Jesteśmy pierwszą druŜyną z terenu Śląska. Mamy 80 osobowy fanklub. 
Mamy od kwietnia stronę internetową – odwiedziło ją 7,5 tys. osób. Ludzie pytają się kiedy 
będzie pierwszy mecz. Liczymy, Ŝe na hali moŜe być ponad tysiąc kibiców. 

- JeŜeli chodzi o rozmowy to zarząd cały czas poszukuje sponsorów. Mówimy o stypendiach dla 
zawodników. Pieniądze, które zostały zagwarantowane na koszykówkę, zostają na załatwienie 
spraw z II ligi. Na pierwszą jest potrzeba między 230 a 250 tys. do końca roku. W przyszłym 
roku będzie juŜ mniej. Ograniczylibyśmy się tylko do kwestii stypendiów. Jest dzisiaj taka 
moŜliwość, aby w zmianach budŜetowych wprowadzić w formie autopoprawki kwotę zbliŜoną 
do wymienionej przeze mnie, aby klub mógł funkcjonować i dalej promować miasto. Jest to 
mój formalny wniosek – w skali miesięcznej potrzeba około 45 tys. W przyszłym roku będzie 
juŜ normalny system tzn. nie będzie potrzeba dodatkowych pieniędzy. Musimy znaleźć 
sponsorów i zaprezentować się w telewizji i w prasie. Sam kiedyś w lekkiejatletyce 
startowałem z olimpijczykami. Mówimy o sporcie wyczynowym, dzisiaj jest to koszykówka. 
Piłkarze chcieli wejść do II ligi, ale im się to nie udało. Chcę prosić, abyśmy uczynili wszystko, 
aby za 2 miesiące nie staliśmy się grabarzami sukcesu. Na to dzisiaj musi być zgoda i 
potrzebne będą pieniądze. Proszę o to jako osoba prywatna i wychowanek klubu sprzed 50 
lat. Dziękuje zarządowi klubu za zaangaŜowanie, dziękuję trenerom. Proszę o wprowadzenie 
autopoprawki w zaleŜności od tego ile Burmistrz znajdzie między 230 a 250 tys. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- W kwestii formalnej, załatwmy sprawę pana Liszczyka teraz a do sportu wrócimy później. 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie zgadzam się z panem bo zmienialiśmy juz porządek obrad i teraz musimy skończyć ten 

temat. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Proszę sprecyzować ten wniosek 490 tys. przez 5 miesięcy – czyli 200 tys. mozna tylko zrobić 

zmiany w budŜecie. Z czego te pieniądze. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Prosiłem w formie autopoprawki. 
 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Na posiedzeniu Komisji Oświaty, pan SłuŜałek powiedział, Ŝe do końca tego roku potrzeba 

250 tys. zł. Rocznie aby utrzymać się w I lidze potrzeba 600 tys. od miasta, a resztę dołoŜą 
sponsorzy. Stypendia to 50 tys. miesięcznie jest 12-15 zawodników – to wychodzi średnio 
4.100 zł miesięcznie. Nauczyciel dyplomowany z pełnymi kwalifikacjami zarabia 18 zł brutto za 
godzinę. Nie jestem przeciwko koszykówce, jeŜeli Rada przyzna te środki to potem trzeba 
kontynuować wspomaganie. Burmistrz Szaleniec powiedział, Ŝe miast wspomoŜe z 
fotoradarów, poniewaŜ tych środków nie ma tyle ile się spodziewaliśmy miast powinno się 
wywiązać ze zobowiązań. Wszystkie zaległości powinny być spłacone. Klub oczekuje jasnej 
deklaracji Rady musi to być jasno powiedziane. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Zgłaszam wniosek o zobowiązanie Burmistrza do sporządzenia opinii prawnej merytorycznej i 

finansowej dotyczącej powołania przez gminę sportowej spółki akcyjnej finansowanej ze 
środków kredytowych.  

 
Władysłw Oczkowicz  - Radny  
 
- Mam wniosek o odtworzenie basenu odkrytego na zapleczu boiska Górnika Piaski. 
 
Andrzej Tyblewski  - prezes CKS 1924  
 
- Jeśli chodzi o koszykówkę powiedziano juz chyba wszystko. Oczekujemy zdecydowanego 

stanowiska co dalej robimy z koszykówką. Został nam tydzień czasu. 
 
Andrzej Mentel  - prezes MCKS  
 
- MCKS istnieje dwa lata. Opieramy się o działalność dzieci i młodzieŜy 350 zawodników, 13 

trenerów i 5 sekcji. Mamy dobre wyniki w tenisie stołowym i piłce noŜnej, podobnie z 
koszykówką. Głownie szkolimy dzieci i młodzieŜ, organizujemy teŜ imprezy takŜe o zasięgu 
wojewódzkim. W czasie dni czeladzi organizowaliśmy Wojewódzki Turniej Koszykówki. Nasza 
działalność to takŜe obozy sportowe. 

 
Dariusz Pietrzykowski  - wiceprezes Górnika Piaski  
 
- Pracujemy w wolontariacie, cały zarząd i do tej port jakoś się nam to udawało. Chcielibyśmy 

aby wygospodarowano jakieś pół etatu na utrzymanie zieleni. 
 
Tomasz Słu Ŝałek  - trener CKS 1924  
 
- Ten sezon kosztował nas między 300 a 400 tys. główną część wyłoŜyli sponsorzy. 

Koszykówka potrzebuje budŜet od maja do czerwca a gminny jest od stycznia. Nam na cały 
rok I ligi potrzeba 600 tys. plus 200-300 tys. od sponsorów jest deklaracja, Ŝe jeŜeli gmina 
wyłoŜy 600 tys. to sponsorzy dadzą resztę. MoŜliwe, Ŝe będzie potrzeba mniej pieniędzy z 
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gminy. Dopiero po zgłoszeniu do I ligi będziemy szukali sponsorów, bo teraz nie wiemy czy 
wystartujemy. Na rozpoczęcie funkcjonowania jest potrzeba 250 tys. na stypendia, ale oprócz 
tego jeszcze 150 tys. od sponsorów. Nie chcę juŜ wspominać o sukcesie medialnym, sport 
promuje miasto. Rozumiem, Ŝe jest to problem, ale jeŜeli uda się go rozwiązać to obiecuję, Ŝe 
będziemy nośnikiem promocji miasta. Proszę o pomoc państwa radnych. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- /Odczytuje protokół Komisji Uchwał i Wniosków/ 
- 1. Komisja Oświaty wnioskuje o opracowanie tekstu jednolitego Statutu Gminy Miejskiej 

Czeladź i przekazanie go radnym na wrześniowej sesji. 
- 2. Komisja Oświaty wnioskuje o podjęcie w 2005r. uchwały o budowie krytego basenu, który 

jest obiektem koniecznym do realizacji działań sortowych, jak równieŜ poprawy liczby skolioz 
wykrytych u dzieci. 

- 3. RozwaŜyć moŜliwość modernizacji odkrytego basenu tj. zniwelowanie głębokości. 
- 4. RozwaŜyć moŜliwość modernizacji stadionu MOSiRu głownie poprzez remont trybun i 

struktury lekkoatletycznej. 
- 5. RozwaŜyć moŜliwość modernizacji boiska treningowego przy stadionie MOSiRu, (pokrycie 

sztuczną nawierzchnia instalacja sztucznego oświetlenia). 
- 6. RozwaŜyć moŜliwość budowy kortów tenisowych w mieście. 
- 7. RozwaŜyć moŜliwość modernizacji stadionu Górnika Piaski (zakup siedzisk, remont toalet i 

szatni). 
- 8. RozwaŜyć moŜliwość budowy ścieŜek rowerowych w mieście. 
- 9. W ramach moŜliwości finansowych miasta modernizować boiska przyszkolne w roku 2005 -

2006. 
- 10. W ramach moŜliwości finansowych miasta modernizować sale gimnastyczne w 

placówkach oświatowych w roku 2005 -2006. 
- 11. W ramach moŜliwości finansowych miasta doposaŜyć szkoły w sprzęt sportowo-

rekreacyjny w roku 2005 -2006. 
- 12. RozwaŜyć moŜliwość odtworzenia odkrytego basenu na zapleczu stadionu Górnika Piaski. 
- 13. RozwaŜyć moŜliwość budowy dwóch hal sportowych przy szkołach SP7 i MZS. 
- 14. Zobowiązać Burmistrza do sporządzenia opinii prawnej merytorycznej i finansowej 

dotyczącej powołania przez gminę sportowej spółki akcyjnej finansowanej w 2006 roku oraz 
uzyskanie pozytywnej opinii innych stowarzyszeń sportowych.  

- 15. RozwaŜyć moŜliwość wprowadzenia do budŜetu miasta na rok 2005 w kwocie 220-250 
tys. z przeznaczeniem na stypendia sportowe dla CKS 1924. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- W 1 wniosku proponuję wykreślić skoliozy i wpisać wad postawy. 
- Na temat 15 wniosku chciałabym usłyszeć zdanie Burmistrza. 
 
Teresa Kocot   - Radna  
 
- Proszę o sprecyzowanie terminu budowy basenu. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 1. Komisja Oświaty wnioskuje o opracowanie tekstu jednolitego Statutu Gminy Miejskiej 

Czeladź i przekazanie go radnym na wrześniowej sesji. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 2. Komisja Oświaty wnioskuje o podjęcie w 2005r. uchwały o budowie budowę krytego 

basenu, który jest obiektem koniecznym do realizacji działań sortowych, jak równieŜ wpłynie 
zapobiegania wadom postawy.  

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Autopoprawka o sporządzenie planu finansowego. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Chciałem wyrazić radość, Ŝe radni w końcu przekonali się do budowy basenu. W ubiegłym 

roku basen był skreślony z planu inwestycyjnego. Zaproponowaliśmy teŜ rozwiązanie 
bezinwestycyjne i na to Rada równieŜ nie wyraziła zgody. Nie ma potrzeby podejmowania 
takiej uchwały, gdyŜ jest juz podjęta, Ŝe będzie to realizowane w latach 2007-2008. Co do 
autopoprawki to się nie zgadzam, bo wiązało by się to z wydatkami w tym roku, na które nie 
stać nas. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- To jest wniosek Komisji Oświaty. Sejm niedawno przyjął ustawę o partnerstwie społeczno-

prywatnym, ta decyzja z zeszłego roku nie oznaczała, Ŝe Rada nie chciała basenu, 
wątpliwości budził sposób finansowania. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czy pani zna treść tej ustaw? Myślę, Ŝe pani nie zna. Powiem tylko, Ŝe kodeks cywilny juz 

wcześniej zezwalał na tego typu działania.  
- W WPI to zadanie jest na lata 2007-2008 i to jest wasza decyzja, my proponowaliśmy na 2005 

rok i państwo to zmienili, dzisiaj rozpoczynanie w połowie roku takiego tematu, gdy my nie 
jesteśmy w ogóle przygotowani finansowo nie ma sensu. Potrzebna by była zmiana 
załącznika. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Popieram wniosek kolegi Gawrońskiego, naleŜy oddzielić koncepcję od projektu. Powinno się 

poinformować radnych jaki to ma być basen, jakie to będą urządzenia. To nie kosztuje. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Koncepcja była tutaj prezentowana na Radzie w 2003 roku. Najpierw w marcu a potem w 

czerwcu i była konkretnie omawiana. Dzisiaj nie mamy zgody na publikowanie tej koncepcji, 
moŜemy jedynie ogłosić przetarg na dokumentację. Ja jednak nie będę zlecał dokumentacji 
bez pewności, Ŝe zostanie ona wykonana. JeŜeli chcecie to przygotujemy uchwałę o 
uruchomieniu zadania. Trzeba być trwałym w działaniach. Ja koncepcji nie potrzebuję. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Jak go nie przyjmiemy, to znowu będą głosy, Ŝe Rada jest przeciwko basenowi. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- On jest do przyjęcia bez poprawi radnego Gawrońskiego. 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 2. Komisja Oświaty wnioskuje o podjęcie w 2005r. uchwały o budowie budowę krytego 

basenu, który jest obiektem koniecznym do realizacji działań sortowych, jak równieŜ wpłynie 
zapobiegania wadom postawy.  

 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Działania Burmistrzów szły w kierunku wybudowania basenu, który mógłby słuŜyć między 

innymi szkole sportowej. JeŜeli była moŜliwość wykonania takiego projektu to nadal istnieje, 
ale zaleŜeć to będzie tylko od pana Burmistrza, czy jest w stanie przygotować to. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- WPI jest oparty o analizę ekonomiczną nie moŜemy mieć spiętrzenia zadłuŜenia, nie moŜe 

być zadłuŜenie większe niŜ 60 %. To zadanie wynosi ponad 10 mln. Przy wszystkich 
zadaniach nas na to nie stać. Dlatego była propozycja realizacji bezinwestycyjnej odrzuconej 
przez Radę. Skoro przeniesiono to na 2007-08 to dzisiaj nie da się tego przyśpieszyć. 
Jedynym wyjściem jest koncepcja bezinwestcyjną. 

- MoŜe się okazać, Ŝe nie otrzymamy dotacji na układ obwodowy z urzędu marszałkowskiego i 
wtedy te zadania będzie moŜna zamienić kolejnością. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 2. Komisja Oświaty wnioskuje o podjęcie w 2005r. uchwały o budowie budowę krytego 

basenu, który jest obiektem koniecznym do realizacji działań sortowych, jak równieŜ wpłynie 
zapobiegania wadom postawy.  

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
2 radnych głosowało przeciw 
9 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 3. RozwaŜyć moŜliwość modernizacji odkrytego basenu tj. zniwelowanie głębokości. 
  
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 4. RozwaŜyć moŜliwość modernizacji stadionu MOSiRu głownie poprzez remont trybun i 

struktury lekkoatletycznej. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 5. RozwaŜyć moŜliwość modernizacji boiska treningowego przy stadionie MOSiRu, (pokrycie 

sztuczną nawierzchnia instalacja sztucznego oświetlenia). 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 6. RozwaŜyć moŜliwość budowy kortów tenisowych w mieście. 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 7. RozwaŜyć moŜliwość modernizacji stadionu Górnika Piaski (zakup siedzisk, remont toalet i 

szatni). 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 8. RozwaŜyć moŜliwość budowy ścieŜek rowerowych w mieście. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 9. W ramach moŜliwości finansowych miasta modernizować boiska przyszkolne w roku 2005 -

2006. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
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Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 10. W ramach moŜliwości finansowych miasta modernizować sale gimnastyczne w 

placówkach oświatowych w roku 2005 -2006. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 11. W ramach moŜliwości finansowych miasta doposaŜyć szkoły w sprzęt sportowo-

rekreacyjny w roku 2005 -2006. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 12. RozwaŜyć moŜliwość odtworzenia odkrytego basenu na zapleczu stadionu Górnika Piaski. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
10 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
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- 13. RozwaŜyć moŜliwość budowy dwóch hal sportowych przy szkołach SP7 i MZS. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Czy jest pomysł na wykorzystanie hali zbornej na Dehnelów? Czy była rozwaŜana taka 

moŜliwość? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Była rozwaŜana taka moŜliwość. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
11 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 14. Zobowiązać Burmistrza do sporządzenia opinii prawnej merytorycznej i finansowej 

dotyczącej powołania przez gminę sportowej spółki akcyjnej finansowanej w 2006 roku oraz 
uzyskanie pozytywnej opinii innych stowarzyszeń sportowych.  

 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Czy zarząd klubu jest zainteresowany taką propozycją? 
 
Andrzej Tyblewski  - prezes CKS 1924  
 
- JeŜeli nie będzie pieniędzy to nie wystartujemy w I lidze. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- 15. RozwaŜyć moŜliwość wprowadzenia do budŜetu miasta na rok 2005 w kwocie 220-250 

tys. z przeznaczeniem na stypendia sportowe dla CKS 1924. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- RozwaŜę taką moŜliwość, ale na dzisiaj nie ma takiej moŜliwości. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania uchwały w sprawie: przyjęcia do wiadomości informacji nt: 

„Funkcjonowania miejskich klubów i sekcji sportowych w okresie 2004-2005”. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
 

Dot. pkt. 9– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Ryszarda Liszczyka 

na organ wykonawczy gminy dotyczącej drogi przy ulicy Niwa w Czeladzi. 
 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- Pozwolę sobie zabrać głos po raz drugi. Dziękuje radnym Lasocie i Kosmali za 

zaangaŜowanie w usunięciu słupa z mojego pola. 
- Temat drogi na Niwie. 
 
/Wypowiedź nieczytelna/ 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dostał pan odpowiedź, więc  jest nieprawdą, Ŝe jej pan nie ma. Nie wiem natomiast dlaczego 

Rada nie rozpatrzyła pana skargi, proszę skarŜyć się na Radę.  
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- Rozmawiałem z panią Herman i Jakubowską i obie panie stwierdziły, Ŝe zostały przez pana 
wprowadzone w błąd i nie identyfikują się z działaniami pana Liszczyka.  

- Mam pytanie do  pani Kosmali czy to prawda, Ŝe oferowała pani wykup działki pod drogę od 
osób zainteresowanych ta drogą.? 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Nie nigdy nie miałam takiego zamiaru. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Sprawa pana Liszczyka jak pan sam powiedział ciągnie się od 1927r. zatem przepraszam w 

imieniu Burmistrza RoŜka jak równieŜ Komunistycznej Rady Miejskiej przepraszam, Ŝe 
zabrano panu ziemię w 1927 roku. Pracując wcześniej w urzędzie, poznałem juz pana 
problemy. Kiedyś [problemem było, Ŝe droga jest zbyt wąska i stoi słup. Ten słup udało się 
usunąć, ale droga się nie poszerzyła. W swoich pismach piszecie, Ŝe jesteście właścicielami 
drogi, jest to nieprawdą gdyŜ droga jest własnością skarbu państwa. Nikt tam niczego nie 
buduje, ani nie projektuje. Między innymi na pana wniosek ta droga jest dzielona. Dostaliście 
państwo zawiadomienia o tym fakcie. Pani Herman i pani Jakubowską są zadowolone z tej 
decyzji. 

- Poruszył pan sprawę barona Malczewskiego i istotnie pan Malczewski z naruszeniem prawa 
otrzymał warunki zabudowy. Wysłałem pismo do Starostwa o zbadanie sprawy. Powinien pan 
się zastanowić nad tym co pan pisze i nie dać się namawiać innym, którzy nic panu nie 
pomogli, a jedynie grają pana osobą. Nie jestem zainteresowany budową kanalizacji dla 4 
budynków, więc nie musi się pan martwić. 

- Pisze pan aby urząd na swój koszt powołał geodetę do wymierzenia działek – to nie jest 
nasza kompetencja, ale pana jako właściciela. 

- /Odczytuje odpowiedź Wydziału Urbanistki na skargę z 18 marca br./ 
- Mowa jest, Ŝe działka ta nie ma znanego właściciela, gdyŜ nikt się o nią nie upomniał. JeŜeli 

posiada pan stosowne dokumenty proszę zwrócić się z nimi do Starostwa. MoŜe pan to 
nazywać skarga na mnie, ale ona mnie nie dotyczy. 

 
Leszek Lasota   - Radny  
 
- Mam prośbę o zwrócenie panu Mrozowskiemu uwagi aby  nie mówił nieprawdy jakobym ja i 

pani Kosmala wstrzymywaliśmy uchwałę w tym temacie. Na sesji, która się nie odbyła ja 
byłem obecny. 

 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- Sprawa słupa jest dzięki państwu Lasocie i Kosmali.  
- To Ŝe pani Herman i pani Jakubowska się wycofali to ich sprawa. 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Ja chciałbym usłyszeć o co panu chodzi? Proszę powiedzieć konkretnie. Słup jest juz 

załatwiony. 
 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- Zabrano mi grunty 600 metrów. W 1960 roku. 
 
Andrzej Krugły   - Radny  
 
- Wtedy wielu osobom zabierano. Musi pan najpierw dobrze sprawdzić w ewidencji gruntów w 

Starostwie. Nie widzę winy Burmistrza. Jaką wydał decyzję którą pan skarŜy. 
 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- Nie odpisał pan na moje pismo. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dostał pan odpowiedź. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przypominam sobie, Ŝe pan się skarŜył, Ŝe posłaniec przynosi korespondencję i chciał pan 

aby poczta dostarczała korespondencję. Nie uznałem tego za uwłaczanie pana godności, Ŝe 
przyniósł to posłaniec, wręcz przeciwnie. 

 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- W 1960 zabrano ziemię. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Nie moŜemy odpowiadać za lata 60te. Co odpowiedziała panu geodezja. Wszelkie dokumenty 

są w ewidencji w Będzinie. 
 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- Zabrano działkę 36. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W roki 1960 kiedy była zakładana ewidencja nikt się do tej działki nie przyznał i dlatego jest 

zapis właściciel nieznany. Musi pan przeprowadzić postępowanie. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Jakie są przeszkody, aby wystąpił pan do ewidencji o przeprowadzenie postępowania? 
 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- Trzeba zapłacić 2 tys. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan Liszczyk pracował w biurze projektowym, więc zna się na sprawach. 
 
Ryszard Liszczyk  - mieszkaniec miasta  
 
- MoŜe to nie jest skarga, ale zaŜalenie. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Zapoznałam się z tym pismem, to jest skarga na organ, a nie na Burmistrza. 
- Proszę teŜ o wyjaśnienie tego pytania o zakup gruntów. 
- Pan Liszczyk napisał wiele pism i na wiele nie miał odpowiedzi. Zorientował się, Ŝe ma 

uszczuplenie gruntu, oczekiwał porady co ma zrobić. Pan Liszczyk ma akt własności, robił 
pomiary, podejrzewa, Ŝe w latach 60tych zostały podzielone i nie wiadomo kto wydał taka 
decyzję. Ta sprawa przeciąga się. To wyjaśnienie powinno być wcześniej, bo pan Liszczyk 
dowiaduje się o tym dzisiaj. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nieprawda bo pan Liszczyk sam o tym pisze w swoich pismach. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
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- Chce się dowiedzieć od kilku lat i nie moŜe, mieszkańcowi powinno się pomóc. To Ŝe 
właściciel jest nieznany upowaŜnia gminę do komunalizacji terenu. Ten teren był przejęty 
jakąś decyzją. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Na jakiej podstawie twierdzi pani Ŝe do II Wojny Światowej to była droga prywatna? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Widzę w rejestrze gruntów. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W jaki rejestrze gruntów? Proszę skończyć z takimi hipotezami. Pan Liszczyk jest fachowcem 

i kiedy zakładano ewidencję był aktywny zawodowo. Nie jest moim obowiązkiem stwierdzanie 
kto jest właścicielem. JeŜeli chcemy coś skomunalizować to musimy podać podstawę prawną, 
pani jej nie potrafi podać, a sugeruje, Ŝe to się da zrobić, a ja myślę Ŝe się nie da. Nikt za pana 
Liszczyka porządku z jego własną ziemią nie zrobi. 

- Czy prywatna wojna pana Liszczyka z baronem Malczewskim nie jest nikomu potrzebna ja nie 
jestem nią zainteresowany. Nie wiem dlaczego w akcie przedwojennym ma pan inne metry niŜ 
dzisiaj to naleŜało załatwiać kiedy zakładana była ewidencja. 

- Jedna z osób zainteresowanych przyszła najpierw do pani Jaroń, a potem do mnie i 
powiedział, Ŝe oferowała pani 3,50 zł za m². Dlatego się zapytałem. Chodzi o panią 
Jakubowską, pani Herman zaprzeczyła. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Ja to skonfrontuje to z panią Jakubowską. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Mnie teŜ w 1961r. zabrano mi grunt i przez tyle lat nie udało się tego wyjaśnić. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Temat został wyczerpany. Głosujemy uwzględnienie skargi pana Liszczyka. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
1 radnych głosowało za 
9 radnych głosowało przeciw 
4 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skarga została odrzucona przez Rad ę 
 
 
PRZERWA 
 
 

Dot. pkt. 10– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków 
budŜetowych w ZIK za 2004r. (kontrola przyjętych kosztów i przychodów w zakresie 
gospodarki wodno-ściekowej na 2005r. oraz zakres przedmiotowy i finansowy wykonawstwa 
własnego i w systemie zleconym.)  

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Mam wniosek aby ten punkt przenieść gdyŜ nie ma juŜ pracowników. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto będzie odpowiadał jeŜeli nie ma pracowników. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- MoŜna odpowiedzieć pisemnie na wnioski Komisji. Pierwszą część tego protokołu była w 

kwietniu, a teraz druga. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jednostka kontrolowana powinna być obecna aby móc złoŜyć wyjaśnienia. Prosiłem teŜ aby 

przesunąć ten protokół na później. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Nie wiem o jakich pisemnych wyjaśnieniach mowa. Wyjaśnienia mogą być w formie dyskusji.           

§ 44 pkt 8 Statutu, jeŜeli dzisiaj się to rozpocznie to musi się zakończyć uchwałą. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Tzn. Ŝe wyjaśnienia miały by być juz po podjęciu uchwały. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Przychylam się do wniosku Burmistrza, bo w tym punkcie osoby, które były kontrolowane 

powinny mieć moŜliwość odpowiedzi. Nie będzie dyskusji, bo państwo tylko przeczytacie 
wnioski. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Komisja Rewizyjna nie ma zwyczaju informowania kontrolowanej jednostki, Ŝe tego dnia 

będzie przyjmowany protokół końcowy. Prosiłem aby takie rzeczy były poukładane, aby 
pracownicy nie musieli czekać. To jest powaŜna sprawa. Sprawozdania Komisji miały być na 
końcu. Ja składam taką propozycję. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Nie ma dzisiaj innych pracowników, był tylko pan Jandała. Burmistrz ustalił, Ŝe pracownicy nie 

będą przychodzili po godzinach pracy. Dobrze by było aby ktoś z pracowników był tutaj. Skoro 
nie ma teŜ uwag do protokołu to moŜna to zrobić dzisiaj. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Uwag jest wiele i myślę, Ŝe będzie oŜywiona dyskusja. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Powinna być tez druga strona, jak mamy podjąć decyzję wysłuchując tylko jednej strony. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
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- Nie ma dzisiaj szans na zakończenie sesji. Zgłaszam wniosek o przerwanie sesji, załatwić 
moŜna tematy, które są naprawdę niezbędne. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Proponuję poniedziałek w godzinach popołudniowych, pan Burmistrz będzie musiał ustalić taki 

grafik dla dyrektorów, aby mogli tutaj być.  
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o wprowadzenie do porządku drugiego tematu kontrolowanego przez Komisję 

Rewizyjną, kontrola zachowania procedur zamówień do 6000 Euro w urzędzie. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przerywamy sesję do 27 czerwca do godziny 15.00. 
 
 
 
 

Kontynuacja obrad w dniu 27 czerwca 2005 roku  

 
 
 
O B E C N I   :  
 
Stan radnych           -   21 

Obecnych                 -  17 
 
 

Dot. pkt. 10– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Wznawiam obrady po przerwie wracamy do rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z 

kontroli wydatkowania środków budŜetowych w ZIK za 2004r. (kontrola przyjętych kosztów i 
przychodów w zakresie gospodarki wodno-ściekowej na 2005r. oraz zakres przedmiotowy i 
finansowy wykonawstwa własnego i w systemie zleconym.)  

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Zespół Kontrolny Komisji Rewizyjnej rozpoczął pracę w dniu 15 lutego br. Kontrola odbyła się 
w dniach 1 – 15 marca br. Protokół sporządzono 18 marca i został przekazany, zaś 24 marca 
odniósł się do niego dyrektor ZIK i zostało to wprowadzone w formie autopoprawki. W kwietniu 
był przekazany Radzie. 25 marca była sporządzona pierwsza część protokołu i przekazany w 
dniu 26 marca. Druga część została sporządzona 17 maja i w tym dniu został przekazany. 
Pierwszy zawierał 6 wniosków, zaś drugi 4 wnioski. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- /Przedstawia protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budŜetowych w 

ZIK za 2004r. (kontrola przyjętych kosztów i przychodów w zakresie gospodarki wodno-
ściekowej na 2005r. oraz zakres przedmiotowy i finansowy wykonawstwa własnego i w 
systemie zleconym.)/ 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Przedstawię państwu wyjaśnienia do protokołu gdyŜ jest tam szereg mniejszych lub większych 

potknięć. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Komisja zachowała wszelkie procedury. Zespół prowadził kontrole, były uwagi dyrektora i 

zostały uwzględnione. Te uwagi moŜna przedstawić po głosowaniu, bo  tak mówi Statut. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Statut teŜ mówi o jawności obrad Komisji, a ona działa w sposób tajny nie informując 

społeczeństwa kiedy odbywa spotkania. Jest to głos w dyskusji i poroszę nie przeszkadzać. 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Tryb sporządzania protokołów oprócz wniosków, zawiera odpowiedzi jednostki kontrolowane. 

Czy protokół zawiera klauzulę, Ŝe jednostka kontrolowana zgadza się z liczbami podanymi w 
protokole. Bez takich klauzul protokół nie uwzględnia stanu faktycznego. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- /Przedstawia wyjaśnienia do protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej 

kontroli wydatkowania środków budŜetowych ZIK za 2004 rok./ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Str. 6 dział ogólno budowlany. Za rozpoczęcie prac naleŜy określić dzień 1 październik 2004 

kiedy przekazano plac budowy, umowę spisano 4 października. Czy pana zdaniem 
rozpoczęcie prac przed spisaniem umowy jest prawidłowe? 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Był to okres napięty, pogoda zmuszała nas do działania. To co było moŜliwe zaostało 

zrobione. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Pracowaliśmy na bazie dokumentów przedstawionych przez ZIK, uwagi ZIK zostały 

uwzględnione autopoprawką. 
- 1. Prowadzić ewidencję pozyskiwanej wody – są odpowiednie druki i moŜna to kontrolować to 

na bieŜąco. 
- 2. Prowadzić stały monitoring bezpowrotnego zuŜycia wody – w ubiegłym roku ilość wody 

wzrosła o 80% w stosunku do lat poprzednich – moŜe to wpłynąć na szybsze usuwanie awarii 
i mniejsze straty. 
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- 3. Informować o ilości wody wprowadzonej do sieci – w naleŜnościach jest zapisane 1,2 mln. 
- 4. Uruchomić studnię na Piaskach – dla najbiedniejszych. 
- 5. Koszty wody z tych studni uwzględnić w budŜecie – ustawa mówi,Ŝe jeśli są takie studnie 

obciąŜa się zakład. Pobrano w 2004r. na sumę 23 tys. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Ta studnia nie jest aby ułatwić ludziom Ŝycie, a wręcz przeciwnie, jest to zapasowe źródło. 

Myślę, Ŝe od tego warunku naleŜy odstąpić. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- 6. Przy zaległościach płatniczych korzystać z uprawnień egzekucyjnych – chodzi o firmy. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Osoby prawne sprawa jest trudniejsza, ta woda często jest potrzebna do celów 

przeciwpoŜarowych. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Rozmawialiśmy na ten temat z panem i nie było wielkich róŜnic. Pracowaliśmy na podstawie 

danych ZIK. RóŜnice w kwotach nie wynikają z dokumentów, moŜe się od czasu kontroli 
zmieniło. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Dane są na podstawie zweryfikowanych zapisu księgowego. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- 7. Zwrócenie się do nadzoru wojewody o skontrolowanie – legalności umów, zarządzeń itd. 

JeŜeli umowy parafuje radca prawny to musi to mieć wartość prawną. Chcemy aby wyjaśnił to 
ktoś z zewnątrz. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Zawierzyliśmy w tym temacie radcą prawnym i zawiedliśmy się, nastąpiły zmiany na tym 

stanowisku. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- 8. Nieprawidłowości w dokumentacji – jeŜeli kosztorys powykonawczy jest z dniem sprzed 

rozpoczęcia, jeŜeli prace rozpoczynają się 1, a umowa jest spisana 4 to coś jest nie w 
porządku. Prosimy o wyciągnięcie konsekwencji. W SP7 praca została wykonana dobrze. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Te prace rozpoczęto późno. Pieniądze przyszły późno, pewne tematy musieliśmy prowadzić 

równocześnie. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- 9. ZIK ma wiele obowiązków, uwaŜam, Ŝe wykonawstwo własne jest potrzebne, ale Ŝeby 

odgrodzić koszty wody od innych działań Komisja wnioskuje o moŜliwości powołania nowego 
zakładu budŜetowego, do wykonawstwa budowlanego. 

- 10. Rozliczenie kwoty 106 tys. – całe zadanie to 400 tys. ZIK z materiałami dostał 490 tys. 
wraz materiałami, wykonawstwo 253 tys. Kontrolując ZBK próbowaliśmy doszukać się tych 
pieniędzy. To są wnioski do Burmistrza, nie ma w tym Ŝadnych podtekstów. MoŜe te 
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wiadomości, które dzisiaj przedstawił pan dyrektor są aktualniejsze, ale w Ŝaden sposób nie 
wpływają na wnioski Komisji. Nie zdarzyło się abyśmy coś analizowali bez pańskiego podpisu. 

 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Umowy podpisywane z ZBK, jeŜeli nie miał charakteru cywilno-prawnego to jak mogły być 

podpisywane. MoŜe to być faktura, ale wtedy muszą być dwie strony. Podpisano umowę, bo 
było wykonawstwo. Czy na innej podstawie moŜe być wystawiona faktura. 

- Kto był na rusztowaniach w SP7, widziano tam pracowników firmy Wiesław Krzysiek. Teraz 
jest pracownikiem ZIK. Czy ma to jakiś związek. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Czy moŜna potwierdzić, Ŝe w 7 wniosku Wojewoda nie jest władny aby rozpatrzyć tą sprawę? 
- Czy przy obecnej sytuacji prawnej jest moŜliwe tworzenie nowego zakładu. Zakład budŜetowy 

jest pozostałością innych czasów. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Wnioski Komisji Rewizyjne powinny być podstawą do dyskusji nad funkcjonowaniem gminy. 

Wykonawstwo własne jest dobre, ale mogło by być lepsze, ale przykład SP7 pokazuje, Ŝe jest 
dobrze prowadzone, a potem zapisujecie, Ŝe są nieprawidłowości. Świadomie uznajemy, Ŝe 
dokumentacja w zakładzie będąca błędną jest dopuszczalna. Sprawa z wniosku nr 8 powinna 
się znaleźć u prokuratora. Komisja moŜe pytać się o 106 tys. mimo Ŝe jej zakres był 
nastawiony na ZIK. JeŜeli było przyzwolenie na załoŜenie grupy remontowej, to moŜna teŜ ją 
kontrolować mimo, Ŝe jest w ZBK, a to Ŝe znalazła się w ZIK to była samowola Burmistrza. 
JeŜeli w ZIK nie będzie kontroli, jeŜeli nie będzie się zajmował tylko gospodarką wodno-
ściekową to mieszkańcy będą płacić w kosztach wody wszelkie niedociągnięcia 
organizacyjne.  

- Komisja zapisała aby monitorować zuŜycie wody, ja sobie nie wyobraŜam jak moŜna było 
wypuścić poza obieg 400 tys. m³ wody. JeŜeli wypłynęło by to na Czeladź to to jest potop. 
Trzeba wiedzieć w którym miejscu to przeszło, a być moŜe było to tylko na papierze. To jest 
1/3 część wody.  

- Mój wniosek jest taki, aby wykonawstwo własne odbywało się poprzez ZBK. Burmistrz bez 
zgody Rady przesunął sobie do ZIK, co miało wpływ na koszty. 

- Nieprawidłowości z pkt. 8 powinny być wyjaśnione do końca, jeŜeli nie ma takiej woli, to 
naleŜy skierować sprawę do organów ścigania. 

- Mówił pan, Ŝe naleŜy zabezpieczyć wodę na bezpieczeństwo przeciw poŜarowe, moŜna 
wyprowadzić hydrant, a resztę odciąć. 

- Te poprawki są teraz zbyt późno, był czas i zachowane procedury. Dopuszczanie takich 
poprawek jest niezgodne ze Statutem. 

 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- To są nasze wyjaśnienia do protokołu, w tych punktach gdzie nie odzwierciedla on 

rzeczywistości. 
- Nie ma moŜliwości, aby koszty remontów wpływały na koszty wody. Określa to 

rozporządzenie. 
 
Krzysztof Grochalski  - Radca prawny  
 
- Od początku walczyłem aby nie nazywano umów między jednostkami umowami cywilno-

prawnymi, bo one takimi nie są. Tego typu jednostki nie mają podmiotowości prawnej, nie 
mogą zawierać umów, ale tylko w rozumieniu cywilistycznym – nie przysługuje im prawo 
własności. Prawa wykonują w imieniu i na rzecz prawny. Zawieranie umów cywilno-prawnych 
między ZBK, a ZIK jest prawnie bezskuteczne, nie wywoła Ŝadnego skutku prawnego. Nie 
będzie kar umownych, gwarancji itd. ZIK nie będzie mógł zaskarŜyć ZBK, pozew byłby 
odrzucony. Ja takiej umowy bym nie podpisał. Nie stosuje się kodeksu cywilnego. 
Ustawodawca tak niewyraźnie określił status zakładów budŜetowych, Ŝe mają one np. 
podmiotowość publiczno-prawną, a jest to coś innego. KaŜdy zakład ma prawo wystawiać 
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faktury i jest podmiotem prawa podatkowego. Nie wystawia gmina Czeladź, ale ZIK i on 
rozlicza np. VAT. Jest ot niezrozumiałe, nie ma zdolności cywilno-prawnych, ale moŜe 
prowadzić pewne działania z tego zakresu. Zawarcie umowy cywilno-prawnej było niemoŜliwe 
nie ma charakteru umowy. Przykładowo gdyby dwa wydziału urzędu zawarły umowę co do 
organizacji Dni Czeladzi i jeden się nie wywiązał to ten drugi nie mógłby tego skierować do 
sądu. Odbywa się to w ramach mienia komunalnego, zarządza nim Burmistrz i jest władny do 
rozstrzygnięcia. 

- Wojewoda moŜe badać uchwały i zarządzenia stanowiące prawo miejscowe. Zarządzenie, 
które było tu przytaczane, nie jest wydawane na podstawie prawa miejscowego. Statut jest 
publikowany i jest prawem miejscowym. Wojewoda nie kontroluje umów, nie jest kompetentny. 
Nie wiem w jakim trybie miałby przeprowadzić taką kontrolę. To nie są umowy w rozumieniu 
cywilno-prawnym. 

- W protokole przywołana jest jako podstawa prawna prawo budŜetowe, a ono nie obowiązuje 
od 7 lat, zastąpiło je ustawa o finansach publicznych. 

- Nie rozumiem zarzutów co do dzisiejszych wyjaśnień. Jednostka kontrolowana nie ma wpływu 
na treść protokołu, i dlatego są te wyjaśnienia. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Zgadzam się z wykładnią w 90%, nadzór moŜe się do tego ustosunkować. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Do protokołu są załączniki i zgadzają się z liczbami w protokole. W wyjaśnieniach jest tyle 

zarzutów do wyliczeń, Ŝe bardzo mnie to dziwi. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- W zestawieniu opracowań inwestycyjnych jedna kwota nie jest uwzględniona i wychodzi inna 

kwota końcowa. Są to drobne rzeczy, ale trzeba to powiedzieć i dlatego sa wyjaśnienia. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Pan Świątek – kilkakrotnie powiedział, Ŝe w cenę wody wchodzą usługi budowlane, jest to 

nieprawdą, proszę potwierdzić to jakimiś wyliczeniami. 
- Pan Gawroński – mówił, Ŝe te wnioski są łagodne, ja się z tym zgadzam. Jest wniosek o 

monitorowanie strat wody, wynikało by z tego, Ŝe do tej pory nie było to robione, a tak nie jest. 
W 2004 r. straty były wyŜsze niŜ w 2003, ale grubo niŜsze niŜ w 2000r. 

- Styropian z ZBK, było badane przy kontroli ZBK, pytanie dyrektora ZIK o to jest bezzasadne. 
- Brakująca kwota tez była sprawdzana przy kontroli ZBK. Musi być wniosek o kolejną kontrolę. 
- Organizacja wewnętrzna jest kompetencją dyrektora i Rada nie ma na to wpływu. 
- Nowy zakład budŜetowy – analizowaliśmy taką sytuację, a wynikało to z wykonawstwa 

własnego. Liczyliśmy na dofinansowanie przez fundusze pomocowe. Te konsultacje trwały w 
ubiegłym roku. Okazało się, Ŝe jesteśmy wyjątkiem i prawie nikt nie ma zakładów 
budŜetowych, była mowa tylko o umowach. Tak była sugestia z Urzędu Marszałkowskiego i 
stąd się wzięły umowy, ale nie mają skutku. Nowy zakład to koszty, jaki sprzęt przenieść, 
lokalizacja. Ostatecznie zdecydowaliśmy się na ZIK, gdyŜ tam jest najwięcej sprzętu. 

 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Powinniśmy przegłosować kaŜdy wniosek osobno, gdyŜ dotyczą róŜnych spraw. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
2 radnych głosowało za 
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10 radnych głosowało przeciw 
5 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek nie został przez Rad ę przyj ęty 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do głosowania uchwały w sprawie: przyjęcia wniosków pokontrolnych z  

protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli wydatkowania środków budŜetowych w ZIK za 2004r. 
(kontrola przyjętych kosztów i przychodów w zakresie gospodarki wodno-ściekowej na 2005r. 
oraz zakres przedmiotowy i finansowy wykonawstwa własnego i w systemie zleconym.) 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
13 radnych głosowało za 
3 radnych głosowało przeciw 
1 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Protokół został przyjęty z błędną podstawą prawną. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Został podpisany przez radcę prawnego i Burmistrza. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- Była interpelacja w sprawie radioaktywnej wody. 
- /Odczytuje wyniki badań/ 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Chciałbym przekazać pismo naszego lokatora do ZIK. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- ŚwieŜe badania powinno się publikować w EC, to był wniosek Komisji Rewizyjnej. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W związku z ta twardością, mam prośbę do pana dyrektora, aby zapoznał się z I częścią 

protokołu. 
 
Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- To mieszanie wody jest u nas bardzo waŜne. Następuje to tylko w studni Przełajka. Po tym 

mieszaniu twardość spadła znacząco, ale wiąŜe się to z kosztami. 
- Terminy badań zaleŜą od wielkości ujęcia do 1000m³ 4 badania w roku, jednak gdy wyniki są 

stabilne moŜna to obniŜyć o połowę. Nie jesteśmy w stanie badać co miesiąc, robiliśmy taką 
symulację i wynikało z niej, Ŝe musielibyśmy podnieść ceny wody o 20 gr. za 1 m³ 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
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- Czy moŜna badać wodę w ZIK, zamiast w Sanepidzie. Sanepid pobiera za to 200 zł. Czy mali 
przedsiębiorcy mogliby przychodzić do ZIK? 

Robert Szczupider  - dyrektor ZIK  
 
- My sprawdzamy na wyjściu. Jest to indywidualna sprawa kaŜdego odbiorcy.  
 
 
PRZERWA 
 

 
Dot. pkt. 11– porz ądku obrad Sesji  

 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do rozpatrzenie protokołu Komisji Rewizyjnej z kontroli zachowania procedur i 

zasadności udzielanych zamówień do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w 
2004r. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Czy nie moŜemy załatwić waŜniejszych spraw teraz, aby nie trzymać pracowników 

popołudniu. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Taki przyjęto porządek obrad. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Czy pan radca prawny jest pracownikiem, czy jest zatrudniony jako kancelaria prawna? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jako kancelaria. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
-  /Przedstawia protokół Komisji Rewizyjnej z kontroli zachowania procedur i zasadności 

udzielanych zamówień do 6000 EURO oraz ich przedmiotu w Urzędzie Miasta w 2004r./ 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
-  /Przedstawia wyjaśnienia do protokołu końcowego Komisji Rewizyjnej z przeprowadzonej 

kontroli zachowania procedur i zasadności udzielanych zamówień do 6000 EURO oraz ich 
przedmiotu w Urzędzie Miasta w 2004r./ 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Burmistrz wystosował swojego przedstawiciela, informowaliśmy, Ŝe jeŜeli są jakieś dane 

odnośnie ochrony naleŜy je wskazać. Dokonaliśmy wyliczeń, które stanowią załącznik. 
Komisja przedstawiła 6 wniosków i proponujemy do przyjęcia. Nigdzie nie piszemy, Ŝe 
zobowiązujemy, my proponujemy. Burmistrz ustosunkował się do naszych wniosków. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
-  Zwracam uwagę, Ŝe jeŜeli przyjmuje się wnioski to muszą być zgodne z kompetencjami. 

Wyliczenia są błędne. 
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Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Wyliczenia są prawidłowe wynikają z załączników. Podpisał się pod tym zespól kontrolny i  

kierownik kontrolowanego wydziału. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kierownik podpisuje się, Ŝe otrzymał protokół, a następnie ustosunkowuje się do niego. JeŜeli 

znajduje błąd to pan go ignoruje. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Proszę o wyjaśnienie czy jest ochrona danych osobowych w tym przypadku. Otrzymaliśmy 

odpowiedzi na większość wniosków. Jedynie nie mamy danych na temat wyjazdów na 
Ukrainę i do Francji. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Będę się zastanawiał nad realizacją wniosków. 
 
Sławomir Święch  - Radny  
 
- Proszę o komentarz do wniosku nr 2. JeŜeli ustawa mówi o przetargu do 6000 Euro to nie 

moŜna tego sumować za cały rok, bo jest to sprzeczne z ustawą. W konsekwencji tego 
wniosku będę głosował przeciwko. Komisja indywidualnie interpretuje przepis. Proszę na 
przyszłość to rozwaŜyć. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Bazowaliśmy na bazie dokumentów urzędu, zsumowaliśmy wszystkie kwoty i taka liczba 

wyszła w skali roku. Jednak wniosek jest inny. 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Szkolenia do rad nadzorczych. Jednostki samorządu terytorialnego mogą mieć takie potrzeby, 

ale nie znaczy to, Ŝe nie ma takich osób na rynku, to jest uzyskiwanie nowego zawodu. 
Powinno się posiadać bank danych o osobach mających juz takie uprawnienia. 

- W ewidencji wydatkowania środków są umowy ze Spółdzielnią Mieszkaniową, ale są to 
normalne zlecenia. Dotyczą wykonywania świadczeń przez Odeon. Nie są to duŜe kwoty. Czy 
nie jest to sprzeczne z prawem. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Klucze ze srebra, kto je dostał? 
- 20 breloczków ze srebra? 
- Pomnik prasłowiańskiego boŜka, gdzie jest eksponowany. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Klucze dla Honorowych Obywateli. 
- Medale dla samorządowców na 80lecie CKS, dla osób zasłuŜonych. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Proszę o wycofanie wniosku, Ŝe poza dziećmi ludzie wyjeŜdŜający z miasta muszą opłacić 

transport. JeŜeli ktoś chce wziąć urlop i wyjechać to jedzie prywatnie. JeŜeli reprezentuje 
miasto to nie jedzie się w sprawi prywatnej. W czasie mojego ostatniego pobytu, kiedy 
mieliśmy jechać do ParyŜa nie wiedziało, Ŝe będzie bezpłatny wyjazd i stwierdziło, Ŝe ich nie 
stać. JeŜeli te osoby na co dzień borykają się z problemami i są tam społecznie, to nie tędy 
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droga. Teraz rozpoczęliśmy wymianę ze stroną ukraińską. Tam są Polacy i powinniśmy tam 
jeździć bez ograniczeń. Proszę o wycofanie wniosku, bo korzyści z niego nie będzie. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Badania wizerunku miasta, EC umieściło to i te badania jakieś były utajnione. Pani redaktor 

powiedziała, Ŝe ktoś tam napisał i ona za to nie odpowiada. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jakie są wpływy z wyjazdów od dzieci. Moje córki wyjeŜdŜały do Francji płaciła parę złotych. 

Panie Kita musimy mieć trochę umiaru w tej demagogii.  Powinniśmy pokazać, Ŝe jedziemy 
tam bo nas na to stać. 

- Str. 4 – szkolenie w Jastrzębiej Górze, jeŜeli ktoś się szkoli poza tym ośrodkiem tzn., Ŝe by nie 
zdał. Takie szkolenie to chyba kpina jest to niefortunnie napisane. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- To jest ta sama osoba, która jest na szkoleniu do rad nadzorczych. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Na czym polega moja demagogia? Powiedziałem, Ŝe te osoby, które były ze mną nie 

pojechałyby do ParyŜa, gdyby strona francuska nie opłaciłaby tego.  
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Takie same dylematy mają rodzice dzieci. Ten kto wyjeŜdŜa powinien wiedzieć na jakich 

warunkach. Mówimy o kosztach wyjazdu, a nie o kosztach pobytu. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie moŜna mówić o wszystkich dorosłych, ale moŜemy dopisać „bezrobotnych”. 
- Wniosek 6 czy jest ochrona danych osobowych, jeŜeli tak to proponuję skreślić te nazwiska. 
- We wniosku 5 dopisać „pracowników samorządowych i jednostek budŜetowych”, skoro 

uczestniczyli teŜ pracownicy jednostek samorządowych. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czyli bezrobotni na podstawie zaświadczenia? 
- Ochrona danych osobowych – nie zgadzam się z panem Burmistrzem, jeŜeli byli szkoleni z 

budŜetowych pieniędzy, podpisali pozwolenie na przetwarzanie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dochody, oświadczenia podlegają ochronie. 
- proszę, aby Komisja badała czy coś jest zgodne z prawem, a wnioski organizacyjne zostawić 

mnie. Komisja nie powinna przekraczać swoich kompetencji, na co mogę wydawać, a na co 
nie. 

- Dlaczego ta osoba ma najwięcej usług. Mógłbym się zapytać dlaczego z tą osobą zarząd 
podpisał umowę na osiem lat, ale to jest zgodne z prawem. Nie powinno się podawać nazwisk 
bo to jest nie eleganckie. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Płatności za przejazdy, dzieci płacą 50% z rodzin ubogich mają pewne udogodnienia. Jest 

regulamin wyjazdu dzieci i młodzieŜy, zawsze jedzie jeden nauczyciel jako opiekun. Czy taki 
nauczyciel miałby jeszcze płacić? Ja nie rozumiem tego wniosku. 

 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
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- Niestety wniosek musi pozostać w takiej formie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Ten wniosek jest dowodem, na to Ŝe Komisja tworzy prawo, nie mówimy o temacie kontroli. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Pkt. 6 ochrona danych osobowych – uwaŜam, Ŝe wyrazili zgodę na przetwarzanie danych. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Komu podpisali tutaj w urzędzie zgodę? Nie podpisali. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- To nie jest świadczenie typu nagroda premia. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Płace teŜ publikować przecieŜ to teŜ są publiczne pieniądze. Tutaj interpretuje się prawo jak 

jest wygodniej. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje teść uchwały/ 
- Burmistrz nie wyraził zgody na ten projekt uchwały. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Kiedy państwo otrzymali projekt? Czyli radni nie otrzymali projektu uchwały. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje uchwałę/ 
- Kto jest za taką treścią uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
1 radnych głosowało przeciw 
3 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Uchwała jest niezgodna z naszym Statutem, nie ma zgody wnioskodawcy, nie została 

dostarczona w terminie. 
 

Dot. pkt. 12– porz ądku obrad Sesji  
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 39/1, k. m. 48 o pow. około 220 m. kw. przy ul. Nowopogońskiej w Czeladzi. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Protestuję, gdyŜ projektu uchwał nie zostały omówione na Komisji Finansowej, nie było 

Ŝadnego przedstawiciela. Narusza to Statut. Komisja nie zajęła stanowiska. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Który punkt Statut został naruszony? Powodem mojej nieobecności było pana niestosowne 

zachowanie. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Musiałbym otworzyć Statut i poszukać. Projekt powinien przejść przez Komisję. Wszelkie 

materiały nie będą omawiany bo nikt nie udziela wyjaśnień. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radny wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działek nr 48/2, 49/2, 50/2, 51/2, 52/2, 53/2 k. m. 43 o pow. około 700 m. kw. przy ul. 
Wojciechowskiego w Czeladzi. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przedłuŜenia umowy dzierŜawy dot. części 

działki nr 54/1 k. m. 13 o pow. 223 m. kw. przy ul. Ogrodowej w Czeladzi. Kto jest za? 
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GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radny wstrzymał si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta na 2005 rok.  
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Proszę o przerwę. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy zwrot od Wojewody 1,140 mln. czy całe 3 mln.? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Umowa jest na 3,390 mln. Teraz jest na to zadanie na podstawie faktur. 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Jakie są samochody w StraŜy Miejskiej? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Renault Kangoo z 1998r. i Fiat Dublo z 2003r. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Czy wiąŜę się to z przygotowaniem budynku do remonty i czy równieŜ z tych pieniędzy 

opłacana będzie młodzieŜ porządkująca teren? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Na młodzieŜ jest juz umowa podpisana i są środki. To jest na remont dachu i ścian. 

UmoŜliwiłoby to sprzątanie w środku. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- 100 tys. czy zrezygnowaliśmy juŜ ze spółki, która ma się zajmować tymi sprawami. 
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Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie zrezygnowaliśmy. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- 50 tys. na drogi powiatowe czy mamy moŜliwość odzyskania tych pieniędzy od Starostwa? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie ma na to szans. Powiat nie wywiązuje się ze zobowiązań i najprawdopodobniej 

wypowiemy umowę.  
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Czy brakuje nam tych pieniędzy w budŜecie/ 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Tak poniewaŜ nie dostajemy środków z Urzędu Wojewódzkiego. Sami musimy płacić za 

oświetlenie. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy projekt techniczny jest juŜ prawomocy i obejmuje cały zakres? Jaki jest w tym roku 

planowany zakres prac? Gdzie moŜna zapoznać się z projektem? 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Jest taka moŜliwość, kiedyś pokazywałem go na sesji. Obejmuje trzy elementy boisko do piłki 

ręcznej i do piłki noŜnej oraz dwa do koszykówki. Obok do siatkówki i tenisa ziemnego. 
Trzecia to bieŜnia i skocznie w dal. Dodatkowo parking na 20 samochodów pod kątem 
budowy lodowiska. W kwocie 450 tys. trudno będzie umieścić parking. Chcemy, aby w 80% 
ZIK wykonał zadanie. Jedynie sztuczną trawę zrobi firma zewnętrzna. Plany są obecnie w 
ZBK, ale moŜe być do dyspozycji. Preferowane są inwestycje, gdzie sa juŜ włoŜone środki, 
więc liczę, Ŝe będziemy mogli występować z wnioskiem na całe zadanie i wtedy będą 
znacznie większe szanse na dofinansowanie nawet do 80%. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Czy moŜemy liczyć, Ŝe będzie to juŜ na jesieni/ 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Myślę, Ŝe tak jedynym problemem jest czas na ogłoszenie przetargu – 52 dni. Liczę, Ŝe będzie 

to działać od września. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
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- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- W sumie ta inwestycja będzie droŜsza o 360 tys. z czego to wynika? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Okazało się, Ŝe ściany są dziurawe i jest zwiększany zakres robót. Kosztorys mówił o kwocie 

1,3 mln., ale było zagwarantowane 1 mln. Zaoszczędziliśmy na jednym, przedszkolu i trzeba 
teraz dołoŜyć. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Sprawy merytoryczne nie są dyskutowane na komisjach i takie zmiany wartości 30% są 

ogromne i powinna się tym zając komisja dlaczego się tak dzieje. Potem budzi to 
kontrowersje. Powinna być wizja lokalna Komisji Gospodarczej i powinno się to stwierdzić. 

 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- /Omawia zmiany w budŜecie/ 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- Jaki przebieg ma Kangoo? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie jest sprawne. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałem zapytać czy te 100 tys. na kulturę fizyczną to jest dodatkowa kwota czy w ramach 

240 tys. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- W ramach 240 tys. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Zwróciłem się z wnioskiem do Burmistrza o przekazanie na stypendia 220-250 tys. w 

transzach. Powiedział pan, Ŝe czuje się zobowiązany. 
- /Odczytuje wypowiedzi kibiców z forum internetowego CKS 1924 Czeladź/ 
- Dzisiaj na Sali byli młodzi kibice. Proszę o autopoprawkę aby przekazać na koszykówkę 220-

250 tys. JeŜeli tak się nie stanie to koszykówka przestanie istnieć. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Czy ma Burmistrz ma wizję co zrobić za te pieniądze? Bo dzisiaj te pieniądze wydajemy na 

rzeczy drobne. Np. na drogi mamy tylko 200 tys. Skreśliliśmy wiele spraw. Dzisiaj mamy wizję 
otrzymania 3,5 mln. 

- Jaka będzie decyzja odnośnie klubu? Czy widzi pan taka moŜliwość wsparcia? 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- To ja rozmawiałem na temat 100 tys. i myślę, Ŝe to są dodatkowe pieniądze. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Nadal jest to w ramach tych 240 tys. Jest uchwała o Rady o szukaniu pieniędzy. Ja się do 

niczego nie zobowiązywałem i powiedziałem władzom klubu, Ŝe pieniędzy nie będzie 
wcześniej niŜ jesienią. 

- Na temat koszykówki porozmawiamy jeszcze dzisiaj.  
- Pytał pan o wizję i mam ją, a co waŜniejsze mam WPI, którego się trzymamy. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mam wniosek Komisji Gospodarczej, aby głosować kaŜdy paragraf zmian budŜetowych 

odrębnie. Pan Burmistrz nie wyraził zgody na takie głosowanie. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Mogę tylko zaproponować członkom Komisji wycofanie wniosku. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Jaka jest podstawa prawna takiego wniosku, aby uchwałę głosować częściowo. Państwo 

moŜecie skreślać poszczególne części. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Proponuje odbycie teraz Komisji Gospodarczej. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
-  Burmistrz powiedział co moŜemy zrobić. RównieŜ Komisja Finansowa Przegłosowała taki 

wniosek. MoŜemy skreślać poszczególne paragrafy. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Komisja Gospodarcza jednogłośnie wycofała ten wniosek przy 5 głosach za. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Czy Komisja Finansowa podtrzymuje swój wniosek? 
 
Teresa Kosmala  - Radna  
 
- Niezgodnego z prawem wnioski nie trzeba głosować. MoŜemy dokonywać skreśleń. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do głosowania uchwały w sprawie zmian w budŜecie. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 17 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian Uchwały nr XLVI/660/2005 Rady 

Miejskiej w Czeladzi z dnia 31 stycznia 2005 roku w sprawie ustalenia stawek dotacji 
przedmiotowych dla zakładów budŜetowych gminy. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie przystąpienia do projektu „System 

Elektronicznej Komunikacji Administracji Publicznej w Województwie Śląskim (SEKAP)”. Kto 
jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
14 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian w uchwale RM nr XLVI/664/2005 z dnia 

31 stycznia 2005 r. dotyczącej udzielenia dotacji celowej na realizację zadania z zakresu 
właściwości Powiatu Będzińskiego polegającego na prowadzeniu Zespołu Konsultacyjnego 
dla osób uzaleŜnionych i współuzaleŜnionych w Poradni Przeciwalkoholowej w Czeladzi – 
PZZOZ w Będzinie. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego MBP 

w Czeladzi za 2004 rok. 
 
Andrzej Krugły  - Radny  
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- Dlaczego wcześniej nie było takich sprawozdań? 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
- Przepisy do tej pory nie są sprecyzowane, kiedyś robił to Zarząd potem Burmistrz, ale 

większość gmin robi to poprzez Radę. W przepisie jest zapisane  - organ zatwierdzający, ale 
nie pisze jaki. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
1 radny głosował przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym 

Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul, Szpitalnej 40 w Czeladzi do 
przeprowadzenia wyborów Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej zarządzonych na 9 
października 2005 r. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie utworzenia obwodu głosowania w Powiatowym 

Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Będzinie przy ul, Szpitalnej 40 w Czeladzi do 
przeprowadzenia wyborów do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i Senatu Rzeczypospolitej 
Polskiej, które zarządzono na dzień 25 września 2005 r. Kto jest za? 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
16 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
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- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie podjęcia współpracy z innymi gminami w 
ramach Regionu Zagłębie. 

- Mam wniosek Komisji Gospodarczej o dopisanie w tekście uchwały słowa „i zdrowia”. 
Burmistrz nie wyraził na to zgody. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Ta uchwała jest wynegocjowana i przyjęta przez wiele gmin. Nie uznano, Ŝe taki zapis 

powinien być, jest szersze pojęcie Ŝycia. Proszę, aby tym jednym słowem nie powodować 
tego, abyśmy nie znaleźli się w tym związku. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Moje zdanie jest takie, Ŝe ten zapis powinien pozostać. Czuję się rozczarowany, Ŝe 

marginalizuje się słuŜbę zdrowia. Podobnie było ze Strategią Miasta, teŜ nie było takiego 
zapisu. JeŜeli nie da się tego wpisać to rezygnuję, bo nie chcę burzyć całego programu. 

 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Nasze załoŜenia są spójne z zapisami w Regionie. Jednak myślę, Ŝe ten zapis nie wyklucza 

działań prozdrowotnych. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Proszę przegłosować wniosek Komisji Gospodarczej, trzeba trochę formalizmu. JeŜeli 

zostanie odrzucony. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- MoŜna się wypowiedzieć na ten temat przy głosowaniu uchwały. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Deprecjonujemy prace komisji. To co ustalamy na komisjach jest niczym. Sami się 

kompromitujemy w oczach pana Burmistrza.  
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Daje pod zastanowienie. Tekst jest uzgodniony z kilkoma gminami, czy to słowo jest, aŜ tak 

istotne, aby burzyć cały program. Moim zdaniem nic się nie stanie jeŜeli nie będzie tego 
zapisu. To porozumienie nie jest aby rozwiązać jakiś waŜny problem, ale po to, Ŝeby pozyskać 
finanse z Unii. Ja uwaŜam, Ŝe to zadanie w ogóle nie musi być przyjęte uchwałą Rady, ale 
większość moich kolegów chciało takiej uchwały, więc się na to godzę, bo jestem człowiekiem 
kompromisu. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Nie mogę wycofać tego wniosku, zatem musimy głosować nad nim w obrębie sesji. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- To jest tylko porozumienie intencyjne. 
- Głosujemy wniosek Komisji Gospodarczej. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 16 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
7 radnych wstrzymało si ę od głosu 
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Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Wycofuję projekt uchwały. Muszę skonsultować to z innymi gminami. 
 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Protestuję nie moŜna wycofać projektu. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Burmistrz wniósł projekt uchwały i moŜe go w kaŜdej chwili wycofać. Wniosek przeszedł i w 

następnym projekcie uchwały będzie ten zapis o ile zgodzą się na niego pozostali 
sygnatariusze. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To był projekt uzgodniony przez kilka gmin. Teraz trzeba przygotować nowy projekt, być moŜe 

inne gminy zaakceptują, a moŜe cos dodadzą. Jednak tego projektu nie ma. JeŜeli pan chce 
to proszę przedstawić własny projekt. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Nie chciałem burzyć niczego, ale nie daje nam się nad tym dyskutować. Rada przegłosowała 

to drobne słowo, czy pan moŜe go wycofać. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Zwykle tak jest, Ŝe sygnatariusze uzgadniają tekst. Teraz jeśli chcemy przyjąć poprawkę 

musimy to uzgodnić. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym 

Miasta  Czeladź na lata 2005 – 2011. 
 
Jerzy Rebeta   - Radny  
 
- Proszę o przerwę. 
 
 
PRZERWA 
 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- /Omawia projekt uchwały w sprawie zmian w Wieloletnim Planie Inwestycyjnym Miasta  

Czeladź na lata 2005 – 2011/ 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Dlaczego jest tak duŜa zmiana kosztów w sumie o 16 mln. i czym jest uzasadnimy tak duŜe 

nasilenie  wydatków w latach 2006-08. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- Wynika to z kosztorysów i z tego, Ŝe musimy się zmieścić w czasie do 2007. TeŜ wolałbym, 
aby było to później, ale jest to wymóg ZPORR i musimy się dostosować.  

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Środki własne czy będą pochodzić z budŜetu czy z kredytu? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Liczymy na dofinansowanie do 65% resztę musimy zabezpieczyć kredytami i zwiększonymi 

środkami własnymi. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Poziom zadłuŜenia juz jest duŜy. Wydaje mi się, Ŝe przy tych zadłuŜeniach – 16 mln. przez 3 

lata – moŜe być spore zagroŜenie. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- My składając wniosek nie mamy gwarancji, Ŝe coś otrzymamy. Musimy dostosować się do 

istniejących warunków. Analiza jest po to, Ŝeby nie zadłuŜyć ponad normę. Walczymy o duŜe 
pieniądze i jeśli będziemy mieli problemy to moŜemy się dodtosowywać. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Kalkulacje były robione na podstawi jakiejś analizy, dziwi mnie tak duŜy wzrost kosztów na 

tym zadaniu. Dla naszej gminy te koszty są zupełnie abstrakcyjne. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Będzin dostał 100 mln. i ma problem bo musi wygospodarować drugie tyle sam. 
- Teraz chodzi tylko o złoŜenie wnioski do ZPORR, zawsze będzie moŜliwość decyzji o 

kredycie, nie blokujcie teraz złoŜenia wniosku, to teraz nic nie kosztuje. Przy kredytach 
będziemy państwu przedstawiali analizę i wtedy moŜna powiedzieć nie. 

 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Uchwała o egzekucji § 2 – środki w kwocie 21mln. jak się to ma do naszego budŜetu? 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- To równieŜ jest uchwał intencyjna, wiadomo, Ŝe z budŜetu nie wygenerujemy takiej kwoty, jest 

to niemoŜliwe. Nasze moŜliwości to jest w granicach 2-2,5 mln. drugie tyle ZIK razem 5 mln. 
Będą potrzebne na to kredyty i wtedy podejmiecie państwo ostateczną decyzję. 

 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za podjęciem uchwały? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
5 radnych głosowało za 
6 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała nie została przez Rad ę podj ęta 
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Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie poddania się przez gminę Czeladź dobrowolnej 

egzekucji. Kto jest za? 
 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
15 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
0 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie ustalenia kierunków działania Burmistrza 

Miasta w sprawie przystąpienia do realizacji projektu pt. „Rewitalizacja średniowiecznej 
czeladzkiej Starówki – etap 1”. 

 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych bez A.Horzelskiej-Matyji/ 
 
6 radnych głosowało za 
5 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do podjęcia uchwały w sprawie powołania i ustalenia składu osobowego 

Zespołu ds. opracowania materiałów związanych z programem „Przejrzysta Polska”. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Radni nie otrzymali projektu uchwały. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje uchwałę/ 
- Proszę o kandydatów do Zespołu ds. opracowania materiałów. 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 15 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
3 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe skład Zespołu został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Skład Zespołu ds. opracowania materiałów – I. Gawroński, A. Świątek, T. Kosmala. 
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Dot. pkt. 13– porz ądku obrad Sesji  
 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Odpowiedzi na interpelacje radnych dokonane zostaną w formie pisemnej. 
 
Urszula Polak-Wałek  - Skarbnik  
 
-  Pytanie odnośnie dachu budynku Ambasadora – ul Trznadla, w projekcie budŜetu była kwota 

50 tys. i została skreślona. 
 
Ireneusz Gawro ński  - Radny  
 
- Nie ma tego jest tylko o ul. Zwycięstwa. 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie jestem w stanie zrozumieć, dlaczego nie chcecie brać pieniędzy z Unii, a były to naprawdę 

duŜe kwoty. Chcecie utrzymywać te slamsy, które są. Niestety z wami nie da się 
współpracować. 

- JeŜeli klub, którego największym sponsorem jest gmina oczernia nas w prasie to źle się 
dzieje. JeŜeli na oficjalnej stronie moŜna przeczytać, Ŝe przez brak wsparcia miasta klub 
zostanie zlikwidowany. Piszę się o organizacji pikiety, która dzisiaj się odbyła. CKS krzykiem 
chce wymusić pieniądze. 

- Było tu około 20 osób, dziennikarz, który to opisywał zrobił to na podstawie tylko jednej strony 
i było mu głupio, Ŝe napisał taki artykuł.  

- Chciałem przypomnieć, Ŝe roczna pomoc poprzez wynajem Sali to jest około 25 tys. 
- 15 września 2003r. słyszeliśmy, Ŝe potrzebują tylko halę – była mowa tylko o 15 tys. na start 

klubu i kolejnych 15 tys. w następnym roku. 
- /Odczytuje protokół z sesji w dniu 15 września 2003r./ 
- 7 czerwca 2004r. okazało się, Ŝe problem stanowi to, Ŝe klub zajmuje się młodzieŜą i dorosłym 

sportem najlepszym rozwiązaniem miałbyć podział klubu i tak się stało. Dodatkowo klub chciał 
juŜ 40 tys. Trener SłuŜałek deklarował, Ŝe znajdą się sponsorzy Fiat Auto Poland i rafineria 
Trzebinia. 

- /Odczytuje protokół z sesji w dniu 7 czerwca 2004/ 
- Pytałem się gdzie są ci sponsorzy? Okazało się, Ŝe ich nie ma a jedynym sponsorem jest 

miasto, które przeznaczyło kwotę 240 tys. zł. Mówiłem, Ŝe nie ma Ŝadnych gwarancji od 
sponsorów i Ŝe z kaŜdym rokiem będą większe potrzeby. Klubowi naleŜy pomóc, bo zrobił 
wiele dobrego dla miasta, ale nie moŜemy być jedynym sponsorem. 

 
Andrzej Krugły  - Radny  
 
- W 2003 mówiłem, Ŝe będą chcieli 1 mln. zł i wiem, Ŝe nas to przerasta, ale dzisiaj ponosimy 

tego skutki. 
 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Jest to jedyny klub na tym poziomie na Śląsku. 40 tys. miesięcznie na stypendia potrzeba od 

miasta resztę zapewniają sponsorzy. Klub cały czas poszukuje sponsorów strategicznych, ale 
trzeba wystartować w rozgrywkach. JeŜeli dzisiaj gasimy światło to nie ma nad czym kopi 
kruszyć. Zdaję sobie sprawę, Ŝe te uchwały o stypendiach są przejrzyste i o resztę będzie się 
martwił zarząd klubu. Albo idziemy do przodu, albo wracamy do B klasy. Ta eksplozja sportu 
przerosła nas. Prosiłem Burmistrza o znalezienie jakichś pieniędzy. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
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- To co się zdarzyło w Czeladzi to jest przejaw choroby polskiego sportu. Za małe pieniądze 

moŜna dojść od niczego do I ligi. 
- Panie Kita proszę przygotować projekt uchwały zabezpieczającej w budŜecie środki na 

koszykówkę i Rada przegłosuje. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Potrzeba tylko 480 tys. i więcej nie potrzeba. JeŜeli wejdziemy do EBL tworzymy spółkę 

akcyjną z udziałami miasta. Do takiego poziomu damy kwotę, a resztę sponsorzy i na tym się 
sprawa się kończy. W chwili obecnej klub miał otrzymać 240 tys. z tego dostał 60 tys. w 
zmianach budŜetowych jest jeszcze 100 tys. Potrzeba jeszcze 220 tys. na I ligę. Na rok 
przyszły miasto przekazuje 480 tys. na stypendia sportowe na 12 miesięcy.  

- Poprzez stypendia nadzór będzie całkowity. W zarządzie mogą być urzędnicy. 
 
Zbigniew Szaleniec  - Zast ępca Burmistrza  
 
- Chciałem sprostować to co pan mówi bo skoro w tym roku klub chce 240 + 240, a ¾ roku był 

w drugiej lidze to jak za I ligę cały sezon ma starczyć 480 tys.? Nie widzę takich szans, ta 
liczbę trzeba będzie podwoić. Proszę o przygotowanie uchwały i wtedy wspólnie będziemy 
mogli podjąć decyzję. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Przygotowując budŜet rozmawialiśmy z zarządem klubu i stwierdził on, ze potrzebuje 240 tys. 

Teraz twierdzi, Ŝe to połowa. JeŜeli pan teraz mówi 480 tys. to ja panu nie wieŜę. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- 480 tys. jest na cały rok. Dzisiaj jeŜeli mówimy o tym, ze klub chce na stypendia zawodników, 

a reszta od sponsorów, to jest jasna i klarowna decyzja. Dzisiaj przenosiliśmy 1,5 mln, a nagle 
nie ma pieniędzy. 

 
Bogusław Sta śko  - Radny  
 
- Nie wiem jakimi kategoriami pan operuje. Czego pan oczekuje, Ŝe stworzy się klub, który 

będzie działał bez pieniędzy. Na Komisji Zdrowia pan SłuŜałek powiedział, 240 tys. w tym roku 
i 600 w następnym. To co pan mówi to są bzdury. 

- Jest prośba dyrektora Kołacza na 400-800 tys. na sprzęt medyczny, ja teŜ mogę stworzyć 
projekt. 

 
GraŜyna Str ączek  - Radna  
 
- Mam to samo zdanie co pan Staśko. Pan SłuŜałek mówił 240 w tym roku i 600 w następnym. 

Jestem zdania, Ŝe powinno się wywiązać ze zobowiązań. Cały czas mówi o koszykówce pan 
Kita, jaką pan ma funkcję, Ŝe tyle pan wie o klubie, przekazuje pan więcej informacji niŜ trener. 
W czyim imieniu pan występuje? 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Gdyby państwo przyszli na mecz mielibyście te same informację. Nie reprezentuje klubu. 

Będzie na koszykówkę chodziło p[o 100 osób. Czy wolicie, Ŝeby młodzieŜ piła, włóczyła się 
niŜ patrzyła na sport. 

 
Andrzej Świątek  - Radny  
 
- Jestem za klubem, ale ktoś powinien przedstawić prawdziwe wydatki ile trzeba na ten rok i ile 

na następny i Ŝeby podpisał się pod tym zarząd klubu. 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
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- W kwestii formalnej podjęliśmy dwie uchwały. Chodzi o WPI i rewitalizację. Powinna być 

konsekwencja jeŜeli ktoś głosował za to w obu przypadkach lub przeciw to tez w obu 
przypadkach. Tutaj nie ma tej konsekwencji. UpowaŜniliśmy Burmistrza do działań 
zapewniliśmy kwotę 21 mln., a konsekwencją tego byłoby podjęcie uchwały o zmianach w 
WPI. Kolejność uchwał była nieprawidłowa. Pozostawienie tego w takim stanie jest absurdem. 
Wnoszę pod uwagę wniosek o reasumpcję. 

 
 
PRZERWA 
 
 
Władysław Oczkowicz  - Radny  
 
- Zgłaszam wniosek o reasumpcję, gdyŜ te uchwały są sprzeczne, naleŜy głosować WPI. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Kto jest za takim wnioskiem? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 13 radnych/ 
 
9 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
4 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe wniosek został przez Rad ę przyj ęty 
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przystępujemy do reasumpcji głosowania uchwały w sprawie zmian w WPI. Kto jest za? 
 
GŁOSOWANIE  / Obecnych 14 radnych/ 
 
12 radnych głosowało za 
0 radnych głosowało przeciw 
2 radnych wstrzymało si ę od głosu 
 
 
Przewodnicz ący stwierdził, Ŝe uchwała została przez Rad ę podj ęta 
 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Chciałam jeszcze odpowiedzieć na interpelację odnośnie MłodzieŜowej Rady Miasta. 

Kadencja skończyła się w kwietniu. Do powołania nowej obowiązku sprawuje prezydium 
MRM. Myślę, Ŝe we wrześniu powinniśmy podjąć nową uchwałę o powołaniu MRM. Zdobyła 
pierwsze miejsce w konkursie na najlepszą MRM. 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Czy przewodniczącym nadal jest pan Łuczak. 
 
Danuta Walczak  - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Tak. 
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Dot. pkt. 14– porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Przechodzimy do spraw bieŜących. 
- /Odczytuje pismo o wszczęciu postępowania nadzorczego/ 
- /Odczytuje pismo o wszczęciu postępowania nadzorczego/ w sprawie Statutu/ 
- /Odczytuje odpowiedź ZIK na interpelacja w sprawie chodnika przy ul. Niecałej/ 
- /Odczytuje postanowienie w sprawie pisma Barbary Dittmer./ 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie uchwały odnośnie sprzedaŜy domków 

fińskich/ 
- /Odczytuje rozstrzygnięcie nadzorcze w sprawie uchwały odnośnie zmian do Statutu/ 
- /Odczytuje podanie mieszkańców domu przy ul. Mickiewicza./ 
- /Odczytuje pismo od mieszkańca Wojkowic w sprawie artykułu w Kronice Będzińskiej/ 
- /Odczytuje pismo od Burmistrza w sprawie korzystania z sali 114/ 
- /Odczytuje odpowiedź ZIK na temat ustawienia tablic informacyjnych o funkcjonowaniu 

fotoradaru./ 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie moŜemy ustawiać na drogach krajowych, gdyŜ nie mamy na to pozwolenia. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje pismo ze Spółdzielni Mieszkaniowej Saturn w sprawie taryf wodnych./ 
- /Odczytuje rezygnację radnego Andrzeja Krugłego z członkowstwa w SLD./ 
- /Odczytuje informację na temat przeprowadzonego konkursu w SP7./ 
- /Odczytuje pismo z PZZOZ w sprawie zakupu aparatury dla szpitala./ 
- /Odczytuje pismo od czeladzkich Spółdzielni w sprawie taryf wodnych./ 
- Odczytuje pismo Jerzego Matyji w sprawie wstrzymania wypłaty Nagrody Miasta./ 
 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie kontaktuję się z panem Matyja przez publikatory, więc nie wiem o co tutaj chodzi. Znają 

państwo przyczyny wstrzymania. Pan Mateja został poinformowany telefonicznie, po 
odblokowaniu środków przez nadzór, Ŝe są do odbioru, a następnie stosownym pismem. 
Odmówił pobrania nagrody, więc jest ona w kasie 

 
Anna Horzelska-Matyja - Radna  
 
- Mój mąŜ dowiedział się o wstrzymaniu przez Burmistrza wypłaty z artykułu prasowego w DZ. 

Nikt go nie poinformował osobiście. Myślę, Ŝe teraz prasa doniesie o odblokowaniu wypłaty i 
przydało by się teŜ jakieś słowo przepraszam. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Nie informowałem pani męŜa przez prasę, ja nie mam takiego zwyczaju. JeŜeli pani mąŜ nie 

chce jej pobrać to będziemy mieli trochę środków obrotowych. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- /Odczytuje pismo z nadzoru w sprawie umorzenia postępowania nadzorczego./ 
- /Odczytuje pismo w sprawie przystąpienia do akcji „Bohaterowie naszych ulic”./  
- /Odczytuje postanowienie WSA na skargę pana Krynickiego./ 
- /Odczytuje pismo od Stowarzyszenia forum sympatyków PiS w sprawie postępowania 

przeciwko pani radnej Horzelskiej-Matyji./ 
- Odczytuje pismo z nadzoru w sprawie umorzenia postępowania nadzorczego – Statut 

biblioteki./ 
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- /Odczytuje pismo od rodziców dzieci G3, w sprawie nie przyznania nagrody na zakup 
pracowni językowych./ 

- Sprawa bałaganu robionego przez radnych oraz niedopałków papierosów wrzucanych do 
kwiatków. Poprosiłem o popielniczki. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Na terenie urzędu obowiązuje zakaz palenia. 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Mieszkaniec telefonował, Ŝe radnego Krugłego nie było na dyŜurze. Docierają sygnały, ze 

radni nie pełnią dyŜurów, proszę o więcej dyscypliny. 
- 30 czerwca mija termin wysyłania oświadczeń majątkowych do Urzędu Skarbowego, w wielu 

są błędy więc proszę to poprawić. 
 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Mam sprawę do pana Burmistrza, protokół z L sesji nie zawiera wypowiedzi laureata 

Honorowego Obywatelstwa Miasta. Odmówił napisania tego tekstu pracownik uwaŜając, Ŝe to 
nie jest merytoryczne. Pracownik przydzielony do Rady jest do dyspozycji Rady i tak być nie 
moŜe i osobiście proponuje, aby zabrał go pan sobie do innej pracy. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dziękuję za propozycję, ale pracownik Biura Rady jest moim pracownikiem i ja będę 

decydował, gdzie będzie pracował. JeŜeli chodzi o pisanie protokołów to uzgodniliśmy, Ŝe 
będą krótsze, a znajdować się w nich będą tylko najwaŜniejsze sprawy. Ma być napisane o 
czym była mowa, wniosek, a nie pisanie ksiąŜek. W pierwszej kadencji nie było takich długich 
protokołów, bo pisano najwaŜniejsze sprawy. 

 
Marian Kita   - Zast ępca Przewodnicz ącego RM  
 
- Wiem, Ŝe to jest pański pracownik. Pański dobry obyczaj nakazuje, Ŝe jeŜeli oddaje pan 

pracowników do Biura Rady to proszę nie mówić co jest merytoryczne, a co nie jest. Jeśli 
pracownikowi zwraca się uwagę, na protokół to powinien to zrobić. 

 
Marek Mrozowski  - Burmistrz  
 
- Dyskutowaliśmy na ten temat, jeŜeli są uwagi do protokołu to powinny być składane w 

momencie ich przyjmowania. 
 

Dot. pkt. 15– porz ądku obrad Sesji  
 
 
Janusz G ątkiewicz   -  Przewodnicz ący Rady Miejskiej  
 
- Stwierdzam, Ŝe nie ma innych tematów i zamykam posiedzenie LV Sesji Rady Miejskiej. 

 
 
 
P R Z E W O D N I C Z Ą C Y 

          RADY MIEJSKIEJ W CZELADZI 
 
 

       Janusz G ątkiewicz 
 
Protokołował 
 
Wojciech Ma ćkowski 


